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Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzata 
 

 
JEGYZŐKÖNYV 

Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete  
2024. május 9-én 9.00 órakor tartott rendes nyílt üléséről 

 
Helye: Polgármesteri Hivatal II. emeleti ülésterem 
 IX., Bakáts tér 14. 
 
Jelen vannak:  
Árva Péter, Csóti Zsombor, Deutsch László, Gyurákovics Andrea, Hidasi Gyula, Kállay Gáborné, Mezey István, 
Sajó Ákos, Szilágyi Zsolt, Takács Krisztián, Takács Máriusz, Takács Zoltán, Torzsa Sándor, Zombory Miklós 
képviselők, 
 
Baranyi Krisztina polgármester,  
Reiner Roland alpolgármester, 
Döme Zsuzsanna alpolgármester. 
 
Hivatal részéről: 
Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 
Dr. Ruzsits Ákos Jenő aljegyző. 
 
Ádámné dr. Lévai Éva, Hidasi Gábor, Ignáth Kitti, Janitz Gergő, Koór Henrietta, Maczák Johanna, Nehéz Jenő, 
Romhányi Ildikó, Rónaszéki Bertalan, dr. Sotkó Béla, Szilágyi Imre, Szili Adrián, dr. Világos István, dr. Molnár 
Andrea – jegyzőkönyvvezető. 
 
Meghívottak: Bázsa-Mosó László – FESZGYI általános igazgatóhelyettese, dr. Bencsik Márta – Média Nonprofit 
Kft. ügyvezetője, Czakóné Dobó Krisztina – FIÜK igazgatója, Dobák-Kiss Tímea – FESZGYI munkatársa, Flender 
Éva – könyvvizsgáló, Karas János – IX. kerületi Tűzoltóparancsnokság, Kerek András – FMK igazgatója, Keresztesi 
Dóra – FIÜK, dr. Mechler András – FESZ igazgatója, Polyák Béla – FESZOFE Kft. igazgatója, Solténszky Olivér 
András – FLE, Jordákiné Károlyi Irén – pályázó, Magyarné W. Andrea, Zsellérné Mikóczi Eszter, Hartvig Dániel, 
Kálna Dávid, Jordáki Norbert, Bárány Barbara, Cserép Zoltán Mihály, Cséplő Dániel István, Ferencz Gabriella, 
Gégény Péter, Intzoglu István, Stépán Virág, Vágvölgyi András, Péter Lajos. 
 
Baranyi Krisztina: Jó reggelt kívánok! Szeretettel köszöntjük a teremben megjelent Képviselőket, a Hivatal 
munkatársait, érdeklődőket, és az adást, képviselő-testületi ülést online követőket is. A Képviselő-testület 2024. 
május 9-i rendes ülését 9.07 órakor megnyitom. Megállapítom, hogy Képviselő-testület 16 fővel határozatképes. 
Kérem, hogy aki a napirenddel kapcsolatos kérdést, javaslatot szeretne megfogalmazni, az ügyrendi gomb 
megnyomásával jelezze. 
 
Deutsch László: Az FLE azzal a tiszteletteljes kéréssel fordul a Képviselő-testülethez és a vezetőséghez, hogy a 
22. napirendi pontot 2. napirendi pont helyére tegyük be. A tagom, akit be fogok Árva Péter bizottságába léptetni a 
régi helyett, a munkájából jött el, és vissza kell mennie. Kérem a megértésüket, köszönöm. 
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Baranyi Krisztina: Kérem, szavazzunk arról, miszerint a 118/2024. sz. – ”Nem képviselő bizottsági tag 
visszahívása a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottságból; valamint új bizottsági tag 
megválasztása” című – előterjesztést 2. napirendi pontként tárgyalja a Képviselő-testület. 
 
210/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 118/2024. sz. 
– ”Nem képviselő bizottsági tag visszahívása a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottságból; 
valamint új bizottsági tag megválasztása” című – előterjesztést 2. napirendi pontként tárgyalja. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(16 igen, egyhangú) 
A szavazásban 16 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
Baranyi Krisztina: Kérem, szavazzunk a mai teljes napirendről. 
 
211/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Napirend: 
 
1./ Beszámoló a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltségének IX. 

kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2023. évi tevékenységéről 
102/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
2./ Nem képviselő bizottsági tag visszahívása a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottságból; 
valamint új bizottsági tag megválasztása 

118/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
3./ A Ferencvárosi Napfény Óvoda óvodaigazgatói (magasabb vezetői) feladatainak ellátására vonatkozó pályázat 
elbírálása 

105/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
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4./ Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi I.-XII. havi gazdálkodásáról 
(egyfordulóban) 

108/2024., 108/2-5/2024. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
5./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban) 

109/2024., 109/2/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
6./ Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi átmeneti gazdálkodásáról 

107/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
7./ A Budapest, IX. Mester u. 33-35. földszint III. (hrsz.: 37864/0/A/3) sz. alatti helyiségre vonatkozó vagyonkezelési 
szerződés ügye 

112/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
8./ A Ferencvárosi Szociális és Gyermekjóléti Intézmények Igazgatósága intézményvezetői (magasabb vezetői) 
feladatainak ellátására vonatkozó pályázat ismételt kiírása, és a pályázatokat értékelő szakértői bizottság 
összetételének meghatározása 

101/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 

 
9./ A FESZOFE Ferencvárosi Szociális Foglalkoztató- és Ellátó Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
könyvvizsgálói feladatainak ellátására vonatkozó pályázat elbírálása 

113/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
10./ A 2024/2025. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának engedélyezése 

114/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
11./ A Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata fenntartásában működő köznevelési 

intézmények (óvodák) 2024/2025. nevelési év munkaterveinek jóváhagyása 
104/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
12./ Kötelezettségvállalás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2025. évi 

fordulójához 
100/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
13./ Javaslat a rászoruló gyermekek étkezésének kiegészítésére (2024/2025. tanév) 

115/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
14./ Javaslat a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány központi költségvetési támogatásának felhasználásáról 
szóló beszámolók elfogadására, valamint a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány részére biztosítandó 
támogatásokra 

103/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
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15./ Javaslat alapítványi pályázati program elszámolásával kapcsolatos döntés meghozatalára  
116/2024. sz. előterjesztés (meghívóhoz mellékelve) 
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
16./ Javaslat a 2024. évi alapítványi pályázatok bírálatára 

117/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
17./ Javaslat a nyári táboroztatással összefüggő feladatok önként vállalt feladatként való biztosítására 

106/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester  

 
18./ Javaslat Bernovits Vilma emlékmű állítására 

119/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina, polgármester  

 
19./ Javaslat a Ráday Utcai Színházi Találkozó 2024. évi támogatására 

120/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester  

 
20./ Beszámoló a Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának "deák" Tanulmányi Ösztöndíj 
Közalapítványa 2023. évi tevékenységéről, valamint javaslat a 2024. évi támogatási szerződés megkötésére 

121/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester  

 
21./ Javaslat a Budapest IX. kerület Gyáli úti volt MÁV lakótelep közműhálózat rekonstrukciójára vonatkozó 
háromoldalú (Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata - Budapest Főváros Önkormányzata - 
MÁV Zrt.) együttműködési megállapodás megkötésére 

122/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
22./ Javaslat a Képviselő-testület 2024. II. félévi munkatervére 

123/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
23./ „Pro Sanitate Ferencváros” díj adományozása 

124/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság, Torzsa Sándor elnök 

 
24./ „Ferencváros Magyary Zoltán Díja” adományozása 

125/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 

 
25./ Önkormányzati hatósági ügyek 

110/2024., 110/2-3/2024. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
        Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 

(16 igen, egyhangú) 
A szavazásban 16 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
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Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
 
NAPIREND ELŐTTI HOZZÁSZÓLÁSOK: 
 
Mezey István: Tisztelt Képviselő-testület! Tisztelt ferencvárosiak! Miután ez az utolsó képviselő-testületi ülés a 
ciklusban, úgy illik, hogy a napirend előtti felszólalás egyfajta értékelés is legyen az elmúlt ciklus eredményeivel, 
és elmaradt ténykedéseivel kapcsolatban. Erre vállalkoznék, de nem biztos, hogy ez az időkeret alkalmas arra, 
hogy mindent elmondjak, de majd a zárszámadás alatt valószínűleg lesz mód arra, hogy kiegészítsük. Most csak 
egy dologra vállalkozom, egy – két Polgármester Asszony által tett ígéretet szeretnék felolvasni, illetve 
kommentálni. Polgármester Asszony azt ígérte, hogy takarékosan bánnak a közpénzzel, de ez úgy néz ki, hogy 
inkább úgy alakult, nem tesznek semmit a fejlesztésért. Azért a több tízmillió forintos hatósági bírság is inkább azt 
mutatja, hogy a közpénzzel való bánás mégsem úgy sikerült, ahogy azt Önök azt eredetileg tervezték. De a legjobb 
talán ez, idézem: „Ha Ön beszélni akar a Polgármesterével, biztosan beszélni tud vele. Nem fordulhat elő, hogy 
hónapokig nem lehet bejutni hozzá.” Mi inkább olyanokkal találkoztunk, akik az egész ciklus alatt nem tudtak Önhöz 
bejutni, és Önnel beszélni. Azt mondhatjuk erre az ígéretére, hogy „De, előfordulhat.” Igaz, hogy nem hónapokig, 
hanem évekig, de nem lehetett Önhöz bejutni. Ugyanúgy ígéretük volt a bérlakás program indítása, hogy a kevésbé 
szerencséseknek ne kelljen az utolsó fillérükig a lakhatásra költeniük. Ez is teljes egészében elmaradt, bár 
Ferencvárosban elsősorban a bérlakások építése, a meglévő épületek rehabilitációjával egyenértékű, az ittlévő 
épületállomány miatt, itt mindenféle rehabilitáció elmaradt. Egyetlen épületnek az elkészülte lesz talán az idei 
évben, esetleg be is költözhetnek, de nyugodtan mondhatjuk, hogy az Önök ciklusa alatt teljesen leállt a 
tömbrehabilitáció. A felújítható, bérbeadható lakások száma pedig drasztikusan lecsökkent, bár tettek arra 
próbálkozásokat, hogy a meglévő lakásokat bérbeadható állapotba hozzák, valójában ez is csak arra volt elegendő, 
hogy teljesen elfogytak a bérbeadható lakások. Valószínűleg ez is okozta azt, hogy Főtanácsadója tavaly 
novemberben kilépett, bár azt gondolom, hogy az ő felelősségét is el kell mondani, mert az ezt megelőző 
időszakban – 2023. novembere előtt – sem történt ezekben a dolgokban semmi, és ezt nyilván, mint Főtanácsadó 
láthatta ő is.  
 
Kállay Gáborné: Csatlakoznék Mezey István képviselőtársamhoz, én is a 2019-es ígéretekből szeretnék idézni. 
„A mi tiszta városunkban nem kell napokig kerülgetni a tele kukákat az úttesten, mert elviszik a szemetet.” Hát nem 
a szemetet, hanem a szeméttárolókat vitték el, bár Ön az Index kérdésére nem volt hajlandó elárulni, hogy hány 
darabot szereltetett le az Ön barátja, Karácsony Gergely, de az egészen biztos, hogy sosem volt még ilyen 
szemetes a kerület.  
A következő idézet: „A mi egészséges városunkban kibővítjük a szakrendelő épületét, 0-24 órában működő 
sürgősségi ügyeletet állítunk fel, így nem kell éjszaka, hétvégén és ünnepnapokon sem a betegeknek a túlzsúfolt 
háziorvosi, kórházi ügyeletre menni.” Éppen a héten mondta, hogy a FESZ rendelő egyelőre üres, bútorozatlan. 
Megjegyzem, hogy a bútorbeszerzés a legjobb tudomásom szerint bírálati szakaszban van, az informatikai 
eszközbeszerzés a napokban lett újra kiírva. Elmondta a Kormányra mutogatva, hogy orvosokra lenne szükség. 
Akkor miért nem foglalkozott ezzel a problémával? Miért nem tett javaslatot az orvosok kerületbe csábítására? 
Nagyon kényelmes mindig a Kormányra mutogatni, de nem elég várni a megoldást, javaslatot kell tenni, meg kell 
oldani a kerület problémáit, csak ez munkával jár.  
Következő idézet: „A mi zöld városunkban minden talpalatnyi zöldterületet óvunk és gondozunk, pihenőpadok, 
szemetes edények, ivókutak sehonnan sem hiányozhatnak.” A zöldterület óvása nem egyenlő azzal, hogy ezeket 
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a területeket magukra hagyják, és nem kezelik. Térdig ér a gaz, nem csak a MÁV-Aszódi telepen, a József Attila-
lakótelepen, hanem egész Ferencvárosban. Katasztrofális állapotban vannak a kutyafuttatók, ivókutak egyáltalán 
nincsenek. Ha megengedik, feltennék egy találós kérdést. Mi az, amire 4,5 évet kellett várni Ferencvárosban? 
Közel egy évig épült, közel 100 millió forintból, és még mindig nem működik? Segítek, ez a Haller parkban lévő 
vécé.  
Következő idézet: „A mi kerületünk Budapest kulturális negyede, kivisszük az utcára a színházakat, a galériákat, a 
táncosokat, a kórusokat.” Itt szeretném megjegyezni, hogy amit Önök kivittek az utcára, arról a lakosság viszonylag 
rövid időn belül véleményt nyilvánított. A program leírása alapján a lakosok nem arra számítottak, hogy nyíltan 
Kormányellenes propagandisták installációi jelennek meg majd az utcán. Nem lettünk Budapest kulturális negyede.  
Hajrá Ferencváros! 
 
Baranyi Krisztina: Reméljük Frakcióvezető Asszony kicsit erősebb mondásokkal sorolja majd fel ezeket az elmúlt 
4 évi eredményeket. 
 
Gyurákovics Andrea: Az eredmények felsorolása nem az én feladatom, hanem az Ön feladata lenne, de tudjuk, 
hogy ez a lista elég rövid lenne, gondolom, hogy ezért nem is szeretné az eredményekkel kezdeni. Nem is tudja, 
mert nincs mit. Annyit szeretnék elmondani, és összegezni, hogy ezt az elmúlt 4,5 évet a baloldali koalíció 
szétesése jellemezte, és az ebből adódó csatározások a képviselő-testületi ülésen, ami azt jelentette, hogy a 
kerület nem haladt előre. A Képviselők próbáltak tenni, próbáltak megoldásokat találni, de az ellenállás a 
Városvezetés részéről legtöbbször abban nyilvánult meg, hogy pandémia alatt nagyon sok bizottsági, testületi 
döntést visszavontak egy személyben, ami nem tetszett, vagy megvétóztak képviselő-testületi döntéseket, vagy 
egyszerűen figyelmen kívül hagytak döntéseket, és a Fővárosi Közgyűlés elé teljesen más előterjesztések kerültek. 
A legutolsó eset, hogy nem is tudjuk még az összes szereplő álláspontját, de mi már majd határozatot hozunk egy 
ügyben úgy, hogy nem tudjuk van-e kötelezettségvállalás minden fél részéről. Ez megint egy olyan helyzet, hogy 
még legutoljára megpróbálja a Polgármester a Képviselőket beszorítani egy helyzetbe. Ez jellemezte az elmúlt 4,5 
évet. Azt gondolom, hogy ez az, ami nem hiányzik Ferencvárosnak, nem ez volt jellemző Ferencvárosra. Bízom 
abban, hogy a következő Képviselő-testület felállása olyan lesz, hogy konstruktív munka lesz a Képviselők között, 
a Képviselő-testület tagjai között, ami eddig ebben az elmúlt 4,5 évben nem sikerült. Ahhoz, hogy a Képviselők 
dolgozni tudjanak a következő ciklusban, ahhoz a 4,5 éve, a Képviselők által folyamatosan kért SzMSz módosítás 
is talán az elsők között be fog kerülni.  
 
Baranyi Krisztina: Hát, nem sikerült. 
 
Takács Krisztián: Én sem ezért kértem szót. Persze nagyon sokat kell beszélni arról, hogy mi történt az elmúlt 4,5 
évben. Szerencsére mi ezt a választókkal nap, mint nap megtesszük nagyon sok ideje. Hajlamosak ezt sokszor a 
politikusok elfelejteni, de a politikának arról kellene leginkább szólnia, hogy a választókkal, a ferencvárosi 
lakosokkal beszéljék meg a kerület problémáit, azokkal, akiket - ahogy minket is ferencvárosi lakosokat - érintik 
mindennap ezek a problémák, gondok. Alapvetően a Bakáts térről szerettem volna beszélni, erre majd kitérek. 
Szokásos kérdésemet feltenném Polgármester Asszonynak, hogy miért hazudott arról, hogy a férje kifizető helyet 
kapott a Diákhitel Központban? Engem miért tiltott le a Facebook oldaláról, amikor erre rákérdeztem?  
Nagyon fontosnak tartom, hogy az elmúlt pár nap eseményeiről beszéljünk, hiába nem közvetlen önkormányzati, 
de olyan dolgok történnek ebben az országban, ami mindenkit érint. Néhány napos hír, hogy – ha már az elmúlt 
4,5 év összefoglalásáról és tanulságáról beszélünk – a FIDESZ levonta a tanulságot a kegyelmi botrányból. Az 
Önök pártjának nem az volt a legnagyobb probléma, hogy egy pedofil bűntársát a Köztársasági Elnökük szabadon 
engedte, hanem az, hogy ez kitudódott. Ezért akartak hozni egy olyan törvényt, hogy ha gyónás útján kerül egy 
lelkész tudomására gyermekek molesztálása, akkor nem köteles ezt a problémát jogi útra terelni. Gratulálok! A 
FIDESZ-nek ez volt a tanulság, hogy a gyermekmolesztálás addig nem baj, amíg titokban marad.  
A másik pedig a nagyon sokat hangoztatott szuverenitás védelem, ami Önöknek már akkor sem probléma, ha egy 
országgyűlési képviselőt kínai titkos csendőrök kezdenek el vallatni az Erzsébet hídon – ha jól emlékszem – amikor 
európai uniós zászlókat rak ki, Magyarország 20 éves európai uniós tagságának alkalmából. A szuverenitás ekkor 
sem probléma. Ha Kína avatkozik bele Magyarország belügyeibe, és kezdenek el zrikálni egy parlamenti 
képviselőt, akkor a szuverenitás nem probléma, ugye? Ez az ajánlatuk Magyarországnak, Ferencvárosnak? Itt is 
lesz kínai titkos rendőrség?  
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NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA: 
 
 
1./ Beszámoló a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi 
Kirendeltségének IX. kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2023. évi tevékenységéről 

102/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Baranyi Krisztina: Kérdezem Boros tűzoltó százados urat, van-e bármilyen kiegészítése? Képviselőtársaim 
esetleges kérdéseiket tegyék fel. 
 
Karas János: Üdvözlök mindenkit! Régi, új ismerősként érkeztem ide, és most az a helyzet állt elő, hogy a 
helyettesítőt helyettesítem. Először is a köszönet szavaival élnék, köszönök szépen minden segítséget. Pontosan 
tisztában vagyunk azzal, hogy a tűzoltás, kárelhárítás csapatmunka, és köszönetemet fejezem ki a Képviselő-
testületnek, és Önöknek is személyesen, hogy segítik a munkánkat, mellettünk állnak, amikor szükségünk van rá, 
és amikor közös munka van, azt jól meg tudjuk oldani együtt. Köszönöm szépen, ennyivel szerettem volna 
kiegészíteni.  
 
Szilágyi Zsolt: A Boros tegnap volt, most Karas van. A Városgazdálkodási Bizottság megtárgyalta és egyhangúan 
elfogadta. Szeretnék személyesen, a frakciónk nevében, a Képviselők nevében is megköszönni az áldozatos 
munkájukat, amiket egész évben a kerületért tettek.  
 
Baranyi Krisztina: Boros László tűzoltó százados készítette a beszámolót, elnézést kérek, ezért kevertem Karas 
úrral. A megjegyzést meg gondolom azért tette, mert önmagából indul ki Képviselő úr. 
 
Torzsa Sándor: Ferencváros egyik legfontosabb szerve a katasztrófavédelem, és ezt igyekszünk minden egyes 
alkalommal kifejezni. Örülök annak, hogy az előző évben kevesebb olyan tűzeset volt, ami nagyon megjárta a 
sajtót, nagyon nagy visszhangot keltett. Sajnos az ezt megelőző években voltak, amikor lakókat kellett kiköltöztetni, 
és hosszú éveken keresztül szükségmegoldások között laktak. Ebből a szempontból talán szerencsésebb év volt. 
Ugyanilyen szerencsés évet kívánok 2024-re Önöknek is, és Ferencvárosnak is. Köszönjük szépen a munkájukat! 
 
Gyurákovics Andrea: Szeretném megköszönni a Katasztrófavédelemnek az eddigi áldozatos munkáját. Örülünk, 
hogy ismételten látjuk, hiányzott nekünk. Ez nem jelenti azt egy percig sem, hogy a helyettesével nem voltunk 
megelégedve, de örülünk, hogy ismét itt van, és nagyon jó munkát kívánunk Önöknek, illetve kevés munkát 
kívánunk! 
 
Baranyi Krisztina: Több kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, szavazzunk a 102/2024. sz. 
előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
212/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja a 
Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség IX. kerületi Hivatásos 
Tűzoltó-parancsnokságának Budapest IX. kerülettel kapcsolatos 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolóját. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

 (14 igen, egyhangú) 
A szavazásban 14 képviselő vett részt: 

 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
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Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Deutsch László  Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Takács Zoltán  Távol 
 
Baranyi Krisztina: Köszönjük a munkájukat! 
 
 
2./ Nem képviselő bizottsági tag visszahívása a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi 
Bizottságból; valamint új bizottsági tag megválasztása 

118/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Deutsch László: Röviden összefoglalva a Ferencvárosi Lokálpatrióta Egyesület felállította a 12 jelöltet. Az egyik 
jelöltnek, jelen esetben Zubonyainé Pelka Zsuzsannának nem tetszett, hogy nem indulhat az 1. szavazókörben. 
Kiszámoltam, rám jött, ilyen egyszerű. Mondtam, hogy induljon a 2. szavazókörben, segítünk az aláírás gyűjtésben. 
Bejelentette, hogy akkor nem indul, majd meglepődve észleltem, hogy egy másik, választáson elindult szervezet 
színeiben, az 1. szavazókörben indul. Erre engedélyt tőlünk nem kapott. Nincs az a szervezet, egyesület, párt, aki 
tűri, hogy a tagjai egy másik párt vagy egyesület színeiben induljon, ezért úgy döntött az egyesület, hogy 
Zubonyainé Pelka Zsuzsannát kiveszi a Bizottságból, és helyette a Felügyelőbizottság elnökét javasolja. Kérem, 
hogy a javaslatunkat fogadják el! Köszönöm megértésüket. 
 
Baranyi Krisztina: Több kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, szavazzunk a 118/2024. sz. 
előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
213/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 58. § (2) bekezdése alapján úgy dönt, hogy: 
1./ Zubonyainé Pelka Zsuzsannát, mint a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság nem 
képviselő tagját 2024. május 9. napjával a bizottságból visszahívja. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság nem képviselő tagjának 2024. május 10. napjától 
Solténszky Olivért megválasztja. 
Határidő: 2024. május 10. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(15 igen, egyhangú) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
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Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Sajó Ákos  Távol 
 
Baranyi Krisztina: Kérem, hogy Solténszky Olivér fáradjon a terem közepére, az eskü letételéhez. Kérem, hogy 
az eskü szövegét hangosan, a saját nevével kiegészítve mondja utánam. 
 
ESKÜ 
 
 
3./ A Ferencvárosi Napfény Óvoda óvodaigazgatói (magasabb vezetői) feladatainak ellátására vonatkozó 
pályázat elbírálása 

105/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: A Kulturális Oktatási Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság meghallgatta a jelöltet, ismerte a 
pályázatát, beszélgettünk róla. Azt láttuk, hogy egy kifejezetten talpraesett, felkészült jelöltről van szó, aki abból a 
pedagógiai gondolkodásból és intézményüzemeltetési, vezetési gondolkodásból jön, amit a korábbi vezető is, 
Bakonyi Ágnes, képvisel. A Bizottság 6 igen, 1 tartózkodás mellett a támogatását javasolja a Képviselő-testületnek.  
 
Reiner Roland: Jordákiné Károlyi Irén Mariannáról van szó, elnézést, hogy az előbb nem azzal kezdtem. 
Köszönjük, hogy itt van a körünkben, és köszönjük a pályázatát. Kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, 
szavazzunk a 105/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
214/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
1./ A Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Ferencvárosi Napfény Óvoda óvodaigazgatói feladatainak ellátására vonatkozó pályázatot eredményesnek 
nyilvánítja. 
Határidő: 2024. május 16. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ A Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
eredményes pályázat alapján Jordákiné Károlyi Irén Mariannát 2024. augusztus 1. napjától 2029. július 31. napjáig 
tartó, 5 éves határozott időtartamra megbízza a Ferencvárosi Napfény Óvoda magasabb vezetői, óvodaigazgatói 
feladatainak ellátásával. 
Határidő: 2024. július 31. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
3./ A Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete Jordákiné Károlyi Irén 
Marianna illetményét a pedagógusok új életpályájáról szóló 2023. évi LII. törvény valamint a pedagógusok új 
életpályájáról szóló 2023. évi LII. törvény végrehajtásáról szóló 401/2023. (VIII.30.) Korm. rendelet irányadó 
rendelkezései alapján bruttó 823.640 Ft/hó összegben állapítja meg. 
 
Illetményének összetétele: 
 tárgyhavi alapilletmény     555.000 Ft 
         igazgatói megbízási díj      158.640 Ft 

(Púétv. 102§.)  
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Önkormányzati pótlék      110.000 Ft 
(3/2024.(II.20) Önkormányzati rendelet alapján)     

összesen:       823.640 Ft 
 
Az igazgatói megbízási díj, kizárólag a magasabb vezetői megbízás időtartamára kerül megállapításra, az 
Önkormányzati pótlék minden évben az elfogadott éves költségvetésben kerül megállapításra. 
Határidő: 2024. július 31. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
4./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, 
hogy a nyertes pályázó esetében a szükséges munkáltatói intézkedéseket tegye meg. 
Határidő: 2024. július 31. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(15 igen, egyhangú) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Deutsch László  Nem szavazott 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
Reiner Roland: Gratulálok a kinevezéséhez és nagyon jó munkát kívánok! 
 
 
4./ Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi I.-XII. havi 
gazdálkodásáról (egyfordulóban) 

108/2024., 108/2-5/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Kállay Gáborné: A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság elfogadásra javasolta. 
 
Takács Krisztián: A Gazdasági és Közbeszerzési Bizottság 5 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadásra 
javasolta.  
 
Hidasi Gyula: A József Attila Városrészi Önkormányzat megtárgyalta és elfogadásra javasolta.  
 
Takács Máriusz: A Kulturális Oktatási Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság szintén. 
 
Torzsa Sándor: Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság megtárgyalta az anyagot és vita 
nélkül elfogadásra javasolta.  
 
Szilágyi Zsolt: A Városgazdálkodási Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja. 
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Takács Krisztián: Kettő számot szeretnék mondani, és az mindent leír. Az egyik az 5. melléklet százalékban 
kifejezett végeredménye, mondhatni a tavalyi év végeredményének. Tudom, Alpolgármester Úr is mindig mondja, 
hogy ez alapvetően a pénzügyi teljesítést jelenti, viszont ez nem jelenti azt, hogy a pénzügyi teljesítés állandóan 
ekkora időbeli eltéréssel van a valós teljesítés mögött. A tavalyi teljesítési szám: 17%, tehát a betervezett fejlesztési 
projektek 17%-a valósult meg. Azért is látjuk, hogy ez nem pusztán az időbeli eltolás, mert ha megnézzük a 1141. 
„Önkormányzat kamat” költségvetési sort, akkor 631.500.000 forintot látunk, tehát több mint fél milliárd 
kamatbevétele volt az Önkormányzatnak. Legeslegelső évben, még nagyon „zöldfülű” képviselőként, Kállay 
képviselő asszonnyal folytattam le azt a vitát – mert szóba került a 9 milliárd forint -, hogy az Önkormányzat nem 
egy pénzintézet, nekünk nem kamatbevételeket kell szedni, nekünk nem görgetni kell magunk előtt ezt a 
pénzállományt, nekünk ebből feladatokat kellene ellátnunk. 2023-ban Önöknek ez 17%-osan sikerült.  
 
Mezey István: Ha kértem volna, akkor sem tudta volna Takács Krisztián olyan jól felvezetni, amit szeretnék 
mondani. Innen is látszik az együttműködés, bár a Momentum nemcsak helyi, hanem országos szinten is 
megszűnőben látszik, ő szeretne inkább velünk esetleg együttműködni. Nem tudom, mire gondol pontosan 
Polgármester Asszony. Visszatérve a zárszámadásra, valóban az van, amit Képviselő Úr is elmondott, hogy az 
egész ciklus alatt hiányzott az a típusú városfejlesztési koncepció, amit ez a zárszámadás tökéletesen a saját 
számaiban leír. Ez a vízió végig hiányzott. Azt láttuk, hogy mit szeretne a Városvezetés, ellenzéki hangulatot 
fenntartani, tüntetéseket szervezni, közösségi oldalon hangulatot kelteni, ezt tökéletesen teljesítették a ciklus alatt. 
Nem tudom, hogy egész konkrétan rám gondol-e Polgármester Asszony, de akkor kérem, mondja a mikrofonba. 
Az a helyzet, hogy nemcsak az elmaradt fejlesztések oldalán, hanem a kiadások egyéb oldalán is látszik, hogy bár 
teljesültek, de nagyon lecsökkentek 2019 óta a szociális kiadások, elképesztően csökkentek az idősellátásban 
adott korábbi támogatások, a társasházi pályázatokról nem is kell beszélnem. Volt olyan költségvetésünk a ciklus 
alatt, ahol Önök egyáltalán kivezették volna ezt a fajta támogatást, nemhogy bővítették volna, és a sok múlt század 
elején épült épületeket megsegítették volna egy erősebb társasházi pályázattal, inkább csökkentették vagy 
minimális szinten hagyták ennek a támogatási szintjét, miközben volt pénz. Ezért hiányolom Önökből a víziót, mert 
végig volt pénze az Önkormányzatnak. Párszor Alpolgármester Úr megpróbálta a szolidaritási adóval jelezni, hogy 
milyen súlyos kiadásai vannak az Önkormányzatnak, egyfajta olyan képet festeni, mintha „kivéreztetné” az Állam 
az Önkormányzatokat, különösképpen Ferencvárost, de látjuk, hogy bőven van pénz, majdnem 12 milliárd forint 
az, ami elköltetlenül átkerül erre az évre. Bocsássanak meg, de ez a 1,7 milliárd forintos szolidaritási adóhoz képest 
elképesztő összeg. Nem az a probléma, hogy van vagy nincs pénz, hanem hogy nem tudnak vele mit kezdeni, 
nem akarnak semmit csinálni vele. Többször hallottuk, hogy a covid alatt nehéz helyzet volt, de azt gondolom, hogy 
ott a tervezésnek semmi akadálya nem lett volna. Arra, hogy épületeket megtervezzenek, legyen egyfajta 
koncepció, egy vízió, hogyan szeretnék ezt a várost csinálni, bőven volt idő, még a covid elzárt időszakában is lett 
volna lehetőség tervezésre, de ez nem történt meg. A következő hozzászólásomban folytatom, mert számos olyan 
eleme van ennek a zárszámadásnak, ami tulajdonképpen az egész ciklusra, erre a koncepció nélküliségre rámutat. 
Őszintén remélem és feltételezem is, hogy a Főtanácsadó Úr azért lépett ki tavaly, és talán azért vállalta el most a 
polgármesteri jelöltséget, mert bőven tudja, hogy amennyiben a politikai számítása bejön, van pénz az 
Önkormányzatnál, és el lehet indítani azt a tömbrehabilitációt, ami egyébként a mi időszakunkban sem állt le, bár 
ilyen vádak érték mindig is. 9 év alatt 22 épület készült el. Igen, volt, amit mástól örököltünk meg, de nem mind a 
22 darabot. Remélem, ezt egyetlen képviselő sem gondolja. Mi képesek voltunk forrásokat bevonni, legyen ez 
fővárosi vagy európai uniós forrás, ez Önök számára is lett volna. Tárgyalhatott volna Karácsony Gergellyel, azzal 
kapcsolatban, hogy a Főváros segítse a ferencvárosi tömbrehabilitációt, ahogy ez korábban is volt már. Nem 
tudom, hogy volt-e ilyen tárgyalás, de az eredményét látjuk. Az Európai Uniót nem lehet azzal vádolni, hogy 
kifejezetten FIDESZ barát lenne, és az összes forrásával megpróbálja segíteni a jelenlegi Államrezont. Ezzel az 
Európai Unióval nem tudom voltak-e bármilyen tárgyalásuk. A mi időnkben voltak európai uniós pénzből 
megvalósuló tömbrehabilitáció. Önök miért nem próbálták ezt meg? Nem akarták, mert nem erről szólt a 
Városvezetésük. Utólag ezt mindenki tudja, és remélem a ferencvárosi polgárok is tudják, hogy ez soha nem volt 
cél, hogy a kerület továbbfejlődjön, Polgármester Asszonynak egyfajta politikai színpada volt Ferencváros. 
Őszintén remélem, hogy az itt élő választók végre mérlegelve ezt a kérdést, nem azt fogják nézni a választáson, 
hogy ki mennyire nem szereti az adott Kormányt, Miniszterelnököt, hanem, hogy akar ezért a kerületért tenni. Ön 
nem.  
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Reiner Roland: Képviselő Úr, hadd hívjam fel a figyelmét, hogy 3x3 perc és utána végtelen számú 1 percek 
vannak. Próbáljuk tartani ezt a 3x3 percet, de ezt mindenkinek fogom mondani, mielőtt azt mondanák, hogy csak 
Önöknek mondom.  
Néhány gondolat, bár ezek olyan dolgok, amik az elmúlt zárszámadásokon is mindig előkerülnek. Önöknél nem a 
szociális kiadások voltak magasabbak, mint a mi időnkben, vagy a zárszámadásban, hanem sokkal magasabb 
összegek voltak beállítva. Ha a ténylegesen előveszi Képviselő Úr a 2019-es zárszámadást, és megnézi, hogy a 
2019-es, utolsó évben, milyen szociális költések voltak azokon a sorokon, amik egy az egyben megmaradtak, és 
nem összevonásra kerültek, mert azt kicsit bonyolultabb kiszámolni, akkor azt látja, hogy növekedtek ezek a 
kiadások. Egyszerűen arról van szó, hogy a 2019 előtti időszakban egy nagyon magas összeggel voltak ezek a 
sorok beállítva, a mi időnkben meg az történt, hogy a sor az előző évi költésnek megfelelően indult, majd, amikor 
évközben az Iroda jelezte, hogy a sor el fog fogyni, akkor megemeltük.  
„Volt pénz”: ha már Képviselő Úr azzal kezdte, hogy cikluszárás és nézzük meg, hogy az előző években mi történt, 
ha megnézi a 2020-as és a 2021-es zárszámadást, akkor mégiscsak azt fogja látni, hogy kisebb a bevételi 
főösszege az Önkormányzatnak, mint ami 2019-ben volt. Azt megelőző időszakban az volt a gyakorlat, hogy a 
költségvetés főösszege jellemzően folyamatosan nő, ehhez képest 2020-ban és 2021-ben volt egy megtorpanás, 
ami részben a covid, részben a kormányzati elvonások, részben a gazdasági hatások. Azt mondani, hogy itt 2020-
ban és 2021-ben a költségvetésben olyan iszonyatosan sok pénz lett volna… Akkor mondja meg Képviselő Úr, 
hogy hol lát milliárdos összegeket a költségvetésben ezekben az években, amiket másra lehetett volna költeni.  
5. sz. melléklet 17%: igen, ezt nagyon szeretik, mert ebben van a legalacsonyabb teljesítési százalék. Két dolgot 
szeretnék ezzel kapcsolatban mondani. Ez az 5. sz. mellékletben szereplő összeg a költségvetés 6-7%-át jelenti, 
ami oda van téve. Ebből 17% teljesült, ez nagy részben abból fakadt, hogy ebben a táblázatban szerepel az Ecseri 
úti metrófelszín felújítása, 1 milliárd forintos összeggel, ami nem tudott elindulni. Ez a 17%-os teljesítés, amit Önök 
úgy fordítanak le, hogy ez 83%-ban nem teljesült, ebből 50% önmagában az Ecseri kérdése. 
A kamatbevétel ebben az évben két dolog miatt ilyen magas. Egyrészt a Pénzügyi Iroda nagyon sok időt fordít arra, 
hogy mindig olyan időszakra kösse le a pénzt, ami a legjobban megtehető, a másik, hogy igen magas inflációs 
környezettel, igen magas kamatkörnyezet járt Magyarországon. Ebből a szempontból rendkívüli, nem arról van 
szó, hogy ülünk a pénzen. Mindig van kamatbevétele az Önkormányzatnak, hiszen a bevételei azok nem 
folyamatosan érkeznek, van egy tavaszi és egy őszi nagyobb feltöltés, mindig van plusz pénze az 
Önkormányzatnak. Megjegyzem, hogy amikor olyan összeget kötünk le, ami célfeladathoz tartozik, mondjuk egy 
Gát utca 24. építése vagy egy szakrendelő építése, az ott keletkezett kamat visszamegy az adott beruházásba, 
ebből a szempontból nem veszítünk különösebb pénzösszeget. 
Ha valaki nemcsak az 5. táblát nézi meg, hanem a költségvetés egészét, akkor azt fogja látni, hogy 71%-os a 
teljesítési mutatója a 2023-as évnek, ami egy kifejezetten jó szám. Ehhez kapcsolódik körülbelül 21%-nyi 
kötelezettséggel terhelt maradvány, tehát olyan feladatok, amiket továbbhozunk, és 7-8% körül van, ami 
úgynevezett szabad maradvány, ez, ami ténylegesen nem lett elköltve, ez valamivel alacsonyabb, mint az elmúlt 
években. Ha csak ezt a számot nézzük, szerintem abból is az látszik, hogy az előző évben sokkal több minden 
teljesült, és kevesebb pénz maradt parlagon.  
 
Baranyi Krisztina: Igen, elmondom mikrofonba is, tisztelt Képviselőtársam. Önök itt 10 évig loptak szakmányban, 
nagyiparban, és ha újra hatalomra kerülnének, újra folytatnák ezt a gyakorlatot. Loptak abból a parkolási 
szerződésből évente legalább közel 1 milliárd forintot, amelyet közösen hoztak össze még a Gegesy Ferenc által 
kiválasztott két alpolgármesterrel. Azt a letárgyalt szerződést Önök 10 évig, egészen pontosan 7 évig, a botrány 
tetőpontján szüntették meg. 0 közeli eredménnyel üzemeltettek parkolást a kerületben végig, ez alatt az időszak 
alatt úgy, mi most takarékosan bánunk a közpénzzel, harmad olyan költséggel, 1 milliárd forintos eredménye volt 
a parkolás üzemeltetésnek 2023-ban. 1 milliárd, de Önöknél meg közel 0. Loptak abból is, kedves Képviselő Úr, 
hogy rehabilitáltak, mert valóban kaptak pénzt az Uniótól, nem keveset, és kaptak pénzt a Fővárostól, szintén nem 
keveset, ahogy Gegesy polgármester úr is, csak a Fővárostól 15 ház rehabilitációjára kapott pénzt, mi egyre sem 
kaptunk. Hogy loptak ebből? Ön felrója nekem a néhány millió forintos közbeszerzési bírságokat? Akkor 330 millió 
forintos bírságot kaptak annak az uniós pénznek az ellopása miatt, amiből ezeket a házakat rehabilitálták. Loptak 
az összes cégen keresztül, az összes megszüntetett szerződésünk, például a FESZOFE Kft-nél az Önök 
képviselőjelöltje, aki most képviselőjelöltként Teslával jár, amivel futballista gyerekeket szállít állítólag, 4 
szerződését szüntettük meg teljesen kamu, mindenféle teljesítés nélküli szerződésekből húzták ki a pénzt a 
FESZOFE Kft-ből és a FEV IX. Zrt-ből. Nagyon sokáig sorolhatnám a lopásaikat, Képviselő Úr. Nekünk 4 olyan 
évünk volt, amiből kettőt elvitt a covid, utána a háború, és az Önök kiváló orosz barátságának köszönhetően 
energiaválsággal kellett megküzdenünk. Önök beszélnek arról, hogy nekünk eredményeink maradtak el? 15 házból 
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költöztettünk ki embereket, 200 lakást újítottunk fel, olyanokat, amelyekhez Önök hozzá sem nyúltak, mert azt 
mondták, hogy itt nem kell pénzt költeni semmire, csak teljes ház felújításra. Megnöveltük a szociális 
lakásállományunkat, szakrendelőt építettünk. Igen, Képviselő Asszony, tudom, hogy Ön csak a saját, teljesen 
irreleváns vágyaival van elfoglalva, az úgynevezett szakértőnek, az úgynevezett levelét olvassa fel, a légből kapott 
vádaskodással. Ezek a tények. Tessék megnézni, hogy 15 házat ürítettünk ki a mai napig. Átadtuk a Gát utca 24-
26. számot, építettünk egy 6 emeletes szakrendelőt CT-vel, mindennel berendezve. Igen, mi építettük. Meghívtuk 
az Államtitkár Urat az átadásra, aki elfogadta a meghívásunkat a FESZ rendelőintézet átadására, azután hirtelen 
lemondta, és egy Osztályvezető Asszonyt küldött az átadásra, és a sarkon a FIDESZ frakcióval, úgy hogy látta 
volna az épületet, elmondta, hogy ez az ő érdemük. Nem, tisztelt ferencvárosiak! Abban a ciklusban szinte az 
összes kerület kapott az „Egészséges Budapest Program” fejlesztési pénzből a FIDESZ-től, kivéve Ferencvárost. 
Ferencváros egy forintot sem kapott. Azért kapott Ferencváros erre a fejlesztésre pénzt, mert az Atlétikai Stadionnal 
kapcsolatos megállapodást mi kitárgyaltuk. Ez így van, ezek a tények. Attól, hogy Ön ott pózol az Államtitkárral, 
anélkül, hogy megnéznék, hogy egyetlen képviselő is eljönne, hogy 2 év alatt milyen munkát végeztünk, milyen 
eredménnyel… Az csak le van rajzolva, az a szakrendelő oda? Az nem munka? A Gát utca 24-26. sincs? Az sem 
eredmény, az sem munka? Azt is csak vetítjük, ugye? Azt mondom én is a ferencvárosiaknak, hogy arra 
szavazzanak, itt vannak a jó példák, az asztal mindkét oldala, nagy egyetértésben, békés barátságban pont az 
egyikük polgármestere szerint működött együtt, gyümölcsöző együttműködést folytatott 10 éven keresztül. 
 
Kállay Gáborné: Nem szeretnék lemenni erre a színvonalra, én inkább a zárszámadásról szeretnék beszélni. Az 
az érzésem, hogy mégiscsak volt 2023-ban közel 40 milliárd forintos bevétele az Önkormányzatnak. Építményadó, 
telekadó, iparűzési adó 8 milliárd fölött, minden adóbevétel növekedett. Az idegenforgalmi adó a betervezetthez 
képest a duplájára, 270 millió forintról 542 millió forintra. Szeretnék pár dolgot megemlíteni ezekkel a teljesítésekkel 
kapcsolatban, ami nekem nagyon szúrja a szememet. Ifjúsági koncepció sor 36%-os teljesítés. Megjegyzem 
Alpolgármester Úr, ez a 2.300.000 forint körüli összeg nálunk közel 10 millió forint volt. Számunkra a ferencvárosi 
ifjúság kiemelt szerepet játszott az Önkormányzat életében. Azon a bizonyos roma koncepció soron - amit Önök 
megszüntettek, és helyi esélyegyenlőség sorként kezelnek – volt 10 millió forint, most összevontan a teljesítés 
3.800.000 forint, ami körülbelül a harmadára esett vissza. Környezetvédelem soron 45%-os teljesítés, részvételi 
költségvetés 4%-os teljesítés, egészségügyi prevenció soron 36%-os teljesítés. A bizonyos szociális támogatások, 
a 65+ támogatás Önöknél nem egészen 7 millió forint, ami 2019-ben 38.991.000 forint volt. Idősügyi koncepció és 
ez a bizonyos 65+ támogatás: Ferencvárosban közel egy kisvárosnyi idős ember él. Idősügyi koncepcióra – ami 
év elején be volt tervezve – 12 millió forint, aztán a módosítások folytán 19.121.000 forint, ebből a teljesítés lett 
37%. 7 millió forintot költött ez az Önkormányzat az idősügyi koncepcióra, ami azért nagyon elgondolkodtató. 
Ifjúsági- és drogprevenciós feladatok teljesítése 0. Ránézek Alpolgármester Asszonyra, és olyan nagyon nem 
csodálkozom rajta. Diáksport is fele akkora, mint ami volt. Ugyanígy a kulturális feladatoknál is 36%-os, nemzeti 
ünnepekre is 24%-ot tudott csak elkölteni az Önkormányzat, ami nagyon szép megtakarítás, de ugyanígy a 
testvérvárosi kapcsolatokon is sikerült tetemes összeget megtakarítani. Még mindig nem fejeződött be, nem készült 
el a Haller park felújítása, 4,5 év alatt nem tudott teljes mértékben. Utak javítására, felújítására 24%-os a teljesítés, 
közben az utcáink, útjaink katasztrofális állapotban vannak. Nem ragozom ezt a 67 millió forintot, amit a „Törd a 
betont” nagyszerű pályázatra, köszönhetjük Torzsa Sándor képviselőtársunknak. Kutyafuttatókra 0 a teljesítés. A 
Telepy utca 34. számban sikerült 75 millió forintért egy liftet megépíteni, ami azóta sem működik. Szerintem a Világ 
csodája az a két lift ott egymás mellett, 5 méteres távolságon belül, hogy az Önkormányzat nem tudott valamilyen 
módon megállapodni a társasházzal. Bármilyen lehetőség lett volna, per volt, megépült a lift, és nem működik. A 
találós kérdést feltettem a vécével kapcsolatban, ami ott áll a Haller parkban, és még mindig nem működik. 
Zsúfolásig tele a két játszótér, rengetegen használják az általunk megépített két futókört, meg az általunk 
létrehozott Street Workout, illetve fitnesz parkot, és igencsak szükség lenne arra a bizonyos vécére, de bízzunk 
benne, hogy egyszer majd bekövetkezik ez is, megoldódik ez a súlyos probléma. 
 

Baranyi Krisztina: Tisztelt Képviselő Asszony! Emlékeztetném Önt és mindenkit, hogy ennek a vécének már 2019-
ben el kellett volna készülnie, ezek az Önök tervein voltak rajta, Önök hagyták le a mellékhelyiséget, babaszobát. 
Itt ültem a Bizottságban, láttam a terveket, amiket elfogadtattak, csak a felét készítették el. Legalább azt ne rója 
már a szemünkre, amivel Önök 5 évet késtek. 
 
Gyurákovics Andrea: Úgy látszik az emlékezet van, akinél nagyon rövid. Alpolgármester Úrnak szeretnék reagálni 
arra, hogy mennyi mindent csináltak. A 4. sz. mellékletben felsorolnám az önkormányzati lakások 
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komfortosításának teljesülését, ami 0%. Semmi gond, mert 2-3 sorral lejjebb azért trükköztek egyet a sorral, mert 
összevették, hogy önkormányzati lakások komfortosítása, a lakások és helyiségek felújítása, ott azért egy 
komolyabb összeg van, de nem derül ki ebből, hogy mennyi önkormányzati lakás komfortosítása történt meg. 
Vágóhíd utca 31-33. szám alatti épület vízvezeték felújítása 0%, Márton utca 8/A. , ha jól látom itt is van egy lakóház 
tervezés, itt sem sikerült megoldani. Értem Polgármester Asszony, hogy ez Önnek nagyon vicces, és 
tulajdonképpen nem is érdekli, mi történik a kerületben, nem ezzel van elfoglalva, csak időnként bejár képviselő-
testületi ülésekre, bizottsági ülésekre egyáltalán nem. Azok a kijelentések, amiket az előbb is tett, hogy ki lop, és 
ki nem lop, Önön kívül, minden Képviselőtársam nevében kikérem magamnak, mert ezt bizonyítani kell. Azon kívül, 
hogy Ön ezt bekiabálja itt a képviselő-testületi ülésen, illetve lehozzák a cikkekben Önnek, az nem bizonyító erejű. 
Többször kérdeztük már, hogy hol vannak az ezzel kapcsolatos feljelentések? Ezekre sem kaptunk választ. Nagy 
előszeretettel hozza fel az uniós bírságot, a 300 millió forintos bírságot, amit többször megcáfoltunk, hogy azt nem 
kellett az Önkormányzatnak kifizetni, hiszen a magyarországi közbeszerzési törvények szerint minden rendben 
volt, az uniós közbeszerzési törvényeket próbálták ráhúzni a kerületire, illetve a magyarországira, de ez nem jött 
össze. Mivel a magyarországi törvények vonatkoznak elsősorban a közbeszerzésekre, és nem az uniósak, ezért 
az átvállalás megtörtént, és nem az Önkormányzatnak kellett kifizetni. Ön néhány milliós közbeszerzési bírságról 
beszél, próbálja egy kicsit ellaposítani. 40 millió forintos bírság minimum. Beszéljünk a közel fél milliárd forintos 
támogatásról, amiről Ön nem volt hajlandó leülni a Kormánnyal tárgyalni. Ön épített FESZ rendelőt? Nem, a 
Kormány építette a FESZ rendelőt, és kormányzati beruházás. Ha azt mondja, hogy a semmiből nőtt ki, itt van a 
2019-es koncepcióterv, ami 2019 júliusában elkészült, és benne vannak az épület alaprajzai, Önnek ebből kellett 
dolgoznia, nem kellett kitalálnia, mert itt volt minden az Ön számára átadva. Lakásfelújításokról: nagyon érdekes, 
a tegnapi bizottsági ülésen az volt az Ön előterjesztésében, hogy azért nem újítanak fel egy lakást, mert sokba 
kerülne a komfortosítása. Ez van az Ön által jegyzett előterjesztésben, és most azt mondja, hogy emelték az 
önkormányzati bérlakás állományt? Ha eljött volna a tegnapi bizottsági ülésre, akkor a saját előterjesztésében ezt 
olvashatta volna, 39 darab beköltözhető, önkormányzati bérlakás van jelen pillanatban, 170 család vár a 
kiköltöztetésre. Tudom, hogy a matek nem az erőssége, nem is érdekli, de ettől függetlenül a 39 beköltözhető 
önkormányzati bérlakás nem azt jelenti, hogy növelték az önkormányzati bérlakás állományt. Majd folytatom. 
 
Reiner Roland: Kezdjük a végén. Nem vár 170 család a kiköltöztetésre, mert az a szám a korábban két fordulóban 
meghozott, 9 épületben lakott összes családot jelenti, de ebből már 70-et kiköltöztettünk.  
 
Baranyi Krisztina: Mert a matek az erőssége a képviselőnek. 
 
Reiner Roland: 4,5 év alatt nem sikerült odáig eljutni, hogy a zárszámadásnál a teljesítési százalékokat 
összekeverik a valósággal, ezzel most már tényleg nem tudok mit kezdeni. Elmondja, hogy a Márton utca 8. 
teljesítése 0%-on áll, nem történt semmi, miközben két bizottsági ülésen is látta, amikor prezentálták a terveket, és 
véleményezte. Ez egy 2023. évről szóló beszámoló. Bocsánat, de Önök nem vezették ezt a kerületet? Az Önök 
idejében nem úgy volt, hogy van egy szerződés, azt megkötjük, a munkát elvégzik, és amikor elvégezték, akkor 
fizetjük ki?  
 
Baranyi Krisztina: Jobb szakértőket kellene a Frakció mellé alkalmazni. 
 
Reiner Roland: Fizessük ki ezeket a szerződéseket az aláíráskor, hogy 100%-os teljesülések legyenek? Az jobb 
lenne? Körülbelül erről beszélünk. Megtalál egy olyan sort, hogy komfortosítás teljesítése 0%, de nézze már meg, 
hogy az egy 5 millió forintos sor, ami májusban került be. Ez egy előző évből ott maradt összeg, sőt ha jól 
emlékszem 3 éve ott maradt összeg, egy számla nincs kifizetve, bocsánat teljesítés. Ezt összeveti a másik sorral, 
amin meg ténylegesen ott van a 200 millió forint, meg a költés. Tényleg nem tudom, hogy milyen táblázatot néz 
Képviselő Asszony. 
 
Deutsch László: Sajnos meg kell szólalnom. Kedves Asszonyom! Ez nem a Parlament, ez a IX. kerületi 
Önkormányzat. A politikai színtér Önnél felcserélődött. Azokat a Képviselőket vonja felelősségre bizonyos 
történtekért, akik nem tehetnek róla, hogy a Kormányuk milyen intézkedéseket hoztak. Voltam SZDSZ-es 
frakcióvezető, de se a szövetségeseimtől, se az ellenfeleimtől nem kaptam olyan kérdést, hogy Kuncze Úr mit 
csinált a Belügyminisztériumban, tisztában voltunk a lehetőségeinkkel. Ön folyamatosan vádaskodik. Nem tisztem 
a FIDESZ-t megvédeni, hiszen én független vagyok, egy pártnak sem vagyok a tagja, de Önnek 4,5 éve volt, hogy 
az Ügyészségen ugyanezeket a mondatokat elrebegje. Látom elindult a Kampány. Tisztelt Asszonyom! A 
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Kampányt ne a képviselő-testületi ülésen kezdje, folytassa, és fejezze be! Kérem, ehhez tartsa magát a jövőben! 
Köszönöm. 
 
Mezey István: Az elmúlt 5 év elmaradt fejlesztéseit letagadni lehet ugyan, de nálunk 22 ház készült el, most meg 
egy ciklus alatt 1. Lehet, hogy nem erősségünk a matek, de azt mindenki észreveszi, hogy nem készültek el 
rehabilitált házak, párból kiköltöztetés történt, és Önök szeretik a kiköltöztetést rehabilitációnak hívni. Valójában a 
rehabilitáció az épületek felújításával zárul le, és az abba való átköltöztetéssel, nem a kerületből való 
kiköltöztetéssel. Amit Polgármester Asszony mondott, mintha 2019-ben lennénk. Más most a felállás, akkor ezekkel 
a felesleges vádaskodásokkal választást tudott nyerni, de most sokkal inkább, ezzel az 5 évvel kellene elszámolnia, 
mint az ott, akkor szó szerint ugyanígy elhangzó érveivel próbálkoznia. Értem, hogy kétféleképpen lehet egy 
önkormányzati választást megnyerni. Egy ciklus alatt lehet állhatatos módon fejlesztéssel, és városüzemeltetéssel 
a választók bizalmát elnyerni, illetve ezzel a típusú, folyamatos ellenzéki hangulatkeltéssel. Ön bebizonyította 2019-
ben, hogy az utóbbival lehet választást nyerni, de a várossal mit szeretne csinálni? Az nem derült ki. Az, hogy mit 
nem csinált, az kiderült. Ne csak Önnel foglalkozzak, őszintén kíváncsi lennék a velem szemben ülő képviselők 
véleményére is ezzel a zárszámadással kapcsolatban. Szerintem nem kedvező ez a kép, amit ez a zárszámadás 
ad a 2023-as évről. Lehet valamiféle politikai meggondolás, hogy Önök ehhez nem szólnak hozzá, tulajdonképpen 
érdektelen a számukra, hogy ez miért így alakult. Persze elfogadom azt a fajta véleményüket, testtartásukat, hogy 
Önök csak a szavazás pillanatában kívánják ennek a zárszámadásnak az elfogadásával, vagy nem elfogadásával 
jelezni, hogy egyetértenek-e azzal, ami 2023-ban zajlott. Miután korábban hosszas vitában vettünk részt, és 
hallgattuk Önöket, kíváncsi lennék, mit gondolnak erről a 2023-as évről, talán elmondják. 
 
Zombory Miklós: Néhányan, többek között én is 26 éve ülök itt a képviselői szobában, ezalatt Ön volt az egyedüli, 
aki ilyen kampányszöveget nyomott Polgármester Asszony, amit a Képviselők nevében kikérek.  
Többször megkérdeztük az 5 év alatt, hogy Bácskai polgármester úr által vezetett csapat itt hagyott 9 milliárd 
forintot, azzal mi történt? Eddig soha nem adott választ, legalább búcsúként adjon választ.  
Engem nem érintett, mert engem elég jól ismernek a kerületben, de 34 év alatt az első olyan ciklus volt, ahol a 
Képviselőknek nem volt képviselői igazolványuk. Ez engem nem zavart, mert megoldottam, amikor megkaptam a 
megbízólevelet, befényképeztem az okostelefonba, ha véletlenül valaki megkérdezte volna, hogy „Tessék már 
megmutatni az igazolványt!”. Nem került rá sor, de felkészültem erre is. 34 év alatt ilyen nem volt. Rengeteg olyan 
dolog történt ebben az 5 évben, ami a Polgármester Asszony által vezetett – majdnem azt mondtam, hogy cégnél 
– Önkormányzatnál nem valósult meg, ez minősíthetetlen.  
 
Reiner Roland: Szeretném megnyugtatni Zombory képviselő urat, az a dokumentum, amit keres, hogy mi történt 
a 9 milliárd forinttal, azt megtalálja, úgy hívják, hogy „2019-es évről szóló zárszámadás”. 
 
Kállay Gáborné: A pénz mellett itt maradt az Önkormányzatnál 2019-ben, közel 170 felújított házban lévő, 
összkomfortos lakás, ahova be lehetett költöztetni embereket. Mivel Önök egyetlen házat sem újítottak fel 4 év 
alatt, nem volt más lehetőség a kiköltöztetéskor, hogy vagy ösztönözni a lakókat arra, hogy pénzbeli megváltással 
kiköltözzenek valahova máshova a kerületből, vagy a kiköltöző embereket beköltöztetik egy ugyanolyan lepukkant 
házba, ami ugyanúgy felújításra vár. Ez az az óriási dolog, amit Önöknek sikerült végrehajtani. Drégely utca 12. 
szám alá költöztettek be, felújított lakásba, ahol nem lehet már a lépcsőházban sem közlekedni, meg beszakad a 
körfolyosó, és szörnyű állapotok vannak. Beköltöztettek a Sobieski János utcából, a Telepy utca 34. fszt. alá, 
felújított lakásba, ami megint dohosodik, nedvesedik, mert az a ház is felújításra vár. Ezeknek az embereknek ez 
nem pálya, értsék már meg, hogy ők vagy normális, felújított házba akarnak beköltözni, vagy egy normális pénzbeli 
megváltást kell, hogy kapjanak, de ez sem lehet a célja az Önkormányzatnak. Itt nem volt más lehetőség. Az elmúlt 
2 évben ezen törte a fejét az egész Képviselő-testület, hogyan oldja meg azt a helyzetet, amit Önök okoztak azzal, 
hogy nem újítottak fel házakat. Mi, akik „szétloptuk” a kerületet, 22 házat újítottunk fel tokkal-vonóval, és itt hagytunk 
169 darab beköltözhető, felújított lakást. Önök mit hagytak itt, ebben a kerületben?  
 
Gyurákovics Andrea: Értem én Alpolgármester Úr, hogy az Ön nyakába zúdul most a költségvetéssel kapcsolatos 
történet, de egyet szeretnék kérni, hogy azért, mert a Képviselők kérdeznek, az nem hatalmazza fel Önt arra, hogy 
ilyen lekezelő, kioktató stílusban beszéljen velünk. Ezt én sem teszem meg, én a maximális tiszteletet mindig 
megadom Önnek és a Képviselők is. Tiszteljük azt, hogy Ön itt az Alpolgármester és a tudását, hozzáértését is. 
Ön az egyetlen, akiben látjuk, és tudunk értelmesen beszélni. Arra kérem nagy tisztelettel, hogy ne oktasson ki és 
ne beszéljen velünk ilyen lekezelő hangnemben, mert azt gondolom, hogy nem ez az Ön stílusa.  
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Polgármester Asszony részéről az van, hogy micsoda fantasztikus dolog, hogy ennyi parkolás bevétel van. Hogy 
a fenébe ne lenne magas a parkolás bevétel? Kitolták az üzemidőt, és a parkolási díjak is emelkedtek. Ha az 
Önkormányzat parkolás bevételét, és a parkolás üzemeltetés költségét nézzük, akkor a kettő közti különbség 72 
millió forint. Értem én, hogy hozzá számolják a bírságból és a pótlékokból származó plusz 574 millió forintot, de az 
már közhatalmi bevételi soron van, tehát nem azon a soron van, ahol a parkolás bevételek vannak. Meg kell nézni 
persze, hogy összeadják ezeket, és így azért jobban és árnyaltabban néz ki a történet, de ha a parkolás bevételt 
és kiadást nézzük, az 72 millió forintot tesz ki. Beszélhetünk mi erről egymással, vitatkozhatunk nagyon sok 
mindenről, nagyon szívesen megteszem Alpolgármester Úrral, mert nagyon sokszor segített, és megpróbáltunk az 
elmúlt 4,5 évben együtt dolgozni. Sok mindenben sikerült is, de azt gondolom, ha normális keretek között tudjuk 
ezt megtenni, azt nagyon szívesen veszem, de a kioktatást kérem szépen, hogy mellőzzük. 
 
Reiner Roland: Mindenféle kommentár nélkül csak annyit szeretnék mondani, hogy amikor a FEV IX. Zrt. parkolási 
közszolgáltatási szerződés díját látja Képviselő Asszony, abban benne vannak mindazon költségek, amik a 
pótdíjazással, behajtással kapcsolatban a FEV IX. Zrt-nél keletkeznek, szerintem ebből következően releváns azt 
a két összeget összevonni, és úgy megvonni a parkolás mérlegét. 
 
Torzsa Sándor: Mezey úr és a FIDESZ nem érti, hogy miért nem veszünk részt ebben a vitában. Mezey úr, azért 
nem veszünk részt ebben a vitában, mert méltatlan ez a vita, Ferencváros ennél többet érdemel. Személyeskedés, 
bekiabálások, röhögcsélés, hamis vádaskodások, sárdobálás, semmilyen felelősség nincs az itt ülő képviselőkben, 
és a Városvezetésben. Ilyen vitában mi nem veszünk részt, mi más úton kívánunk járni. Ez a 9 képviselő 
összefogott, elemeztük a helyzetet, és mi oda szeretnénk visszatérni, ahol Ferencváros valóban fejlődött, ezért 
kértük fel dr. Gegesy Ferencet polgármesterjelöltünknek. Akkor még ebben a Képviselő-testületben szakmai 
alapon folyt a vita, akkor még arról beszéltünk, hogyan fejlesszük a kerületet, és nem egymás fejéhez vagdostak 
a Képviselők, a Városvezetés mindenféle rágalmakat. Erről szól a képviselői munka. Mi 9-en ezért nem veszünk 
részt ebben a vitában, mert mi más utat kínálunk ennek a kerületnek. Mi arról beszélünk, hogyan tudjuk fejleszteni 
ezt a kerületet, ameddig Önök egymással foglalkoznak, addig mi Ferencvárossal kívánunk foglalkozni. Önök és a 
Városvezetés sem tanult ebből az 5 évből, erre tovább nincs út. A mi ajánlatunk világos, oda kell visszatérni, ahol 
Ferencváros még fejlődött. 
 
Mezey István: Rendkívül mulattató ez az úriemberes távolságtartás, tisztelt Képviselő Úr. Egy ülés erejéig 
kénytelenek magukra erőltetni ezt a fajta testtartást. Egészen idáig mi hallgattuk 4,5 éven keresztül – mondjuk a 
covid alatt kevésbé -, hogy Önök hogy vitatkoznak a saját Polgármesterükkel. Szeretnének most egyfajta ellenzéki 
testtartást felvenni, és ezzel kissé megtéveszteni a választókat, de szeretném jelezni, hogy a jelenlegi 
alpolgármesteri struktúrát, az összes cégvezetőt, az elmúlt 5 év összes költségvetését, az összes, Baranyi 
Krisztinának elementárisan fontos kérdést, Önök megszavazták. Itt most el akarják játszani a konstruktív ellenzéket 
nekünk? Ne haragudjon Képviselő Úr, mi végigültük azt a többször több órás vitát, amit Önök a Polgármesterükkel 
folytattak. Értem, hogy nem állt Önökkel szóba, és Önök most leválnak, de azért ezt a hűvös távolságtartást az 
elmúlt 5 évvel kapcsolatban visszautasítom. Önöknek ebben van felelőssége, és a Főtanácsadónak is van 
felelőssége, mert az első pillanatban észre lehetett venni, hogy a számára olyan fontos tömbrehabilitáció teljesen 
leállt a kerületben attól, hogy Önök átvették a hatalmat. Ő látta, látnia kellett, okos szakembere ennek, az interjúiban 
már hivatkozik is rá. Nem ott kezdődik a probléma – ha így üzenhetnék a volt polgármesternek -, hogy feldúcolják 
a házakat, hanem ott, hogy végig koncepció nélkül hagyták, hogy ez a helyzet ide eljusson. Óva intem Önöket 
attól, hogy ezt a fajta gondolatot akarják, mert persze most így a legkényelmesebb, hátralépni, és azt mondani, 
hogy „nekünk ehhez semmi közünk, minden a Polgármester Asszony hibája”. Nem, Önöknek is megvan a 
felelősségük! Soha nem hallottam Önöket felszólalni egyetlen költségvetési vitában, hogy „ha nem jelenik meg ez 
a rehabilitációra, társasház felújításra, szociális kiadásokra elköltendő összeg, akkor nem szavazom meg a 
költségvetést”. Soha nem hallottam ilyet Önöktől, soha, egyetlen egyszer sem, mindig megszavazták. Lehet, hogy 
most is megszavazzák a zárszámadást. Egyszer-egyszer bizottsági ülésen nyomtak „tartózkodom” gombot. Ne 
tegyenek úgy, mintha nem lennének része ennek a Városvezetésnek, mert azok! 
 
Kállay Gáborné: Most már tulajdonképpen okafogyottá vált a felszólalásom, mert ugyanezt akartam kérdezni. Hol 
voltak Önök az elmúlt 4,5 évben? Úgy emlékszem, hogy itt ültek. Mindent megszavaztak, bár óriási viták voltak. 
Nem mondták azt, hogy kiszállnak ebből az egész dologból, mert nem jó irányba megy. Ugyanúgy, ahogy Gegesy 
Ferenc is itt volt az elmúlt 4,5 évben Főtanácsadóként. Azért megkérdezném, hogy Gegesy Ferenc hány ilyen 
lepukkant házba látogatott el az elmúlt 4,5 évben, mert nem látták őt sehol sem a kerületben. Mintha itt sem lettek 
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volna, „Mosom a kezem” koalíció. Önök semmiről nem tehetnek, igaz? Minden a Polgármester Asszony hibája, 
meg mi, mint ellenzék, akik mindig mindenben le lettünk szavazva. Gratulálok! 
 
Gyurákovics Andrea: Pontosan erről beszéltem a napirend előtti felszólalásban, hogy ez az, ami jellemezte az 
elmúlt 4,5 évet. Önöknek olyan rövid a memóriája, mint a Városvezetésnek, nem emlékeznek arra, ami az elmúlt 
4,5 évben itt történt. Nem emlékeznek arra, hogy Önök voltak, akik a szociális támogatások csökkentéséről 
szavaztak többek között. Igaz? Kinek az előterjesztése volt? A Polgármesteré. Önök szó nélkül megszavazták, 
semmilyen ellenvetésük nem volt. Nem támogatták, ami 2020-ban támogatásra került a februári képviselő-testületi 
ülésen, majd utána szanaszét szedték a rehabilitációs tervet. Többször javasoltuk, hogy a házakat vegyük vissza. 
Önök mindegyiket leszavazták, majd legutoljára behozták saját előterjesztésként. Amíg mi javasoltuk, nem tették 
meg. Nagyon sok mindent javasoltunk még az elmúlt 4,5 évben, amire lehetett volna „igen” gombot nyomni, nem 
tették meg. Önök most Polgármester Asszonyra mutogatnak, mint egyedüli felelősre, nem, ez kollektív felelősség, 
az Önöké is. Az Önök polgármesterjelöltje volt a Főtanácsadó 4,5 évig, igen szép fizetésért, „összenő, ami 
összetartozik”, nincs itt különbség.  
 
Döme Zsuzsanna: Az elegáns „drogosozás”-ra már nem is szeretnék válaszolni, azt mindkét oldaltól kapom, és 
valójában úgy néz ki, hogy az okos drogpolitikához semmi köze nincs egyik csapatnak sem. Egész sok olyan 
prevenciós szerződést kellett megszüntetni, ahol csak azt nem nézték, hogy milyen hatása van a több millió forintos 
szerződéseknek. Az volt az eredmény, hogy 576 gyerek meghallgatta azt az előadást. Hol volt bármelyikőjük 
akármelyik KEF fórumon vagy akármelyik szakmai egyeztetésen, akár amikor Felvinczi Katalin volt meghívva, és 
a jó prevencióról beszélt, és a felesleges pénzkidobásokról? Igazából az idősügyről szerettem volna kicsit beszélni. 
Semmilyen olyan programot nem állított le ez a Városvezetés, az elmúlt 5 év, ami szuper volt és működött. Egy fél 
éve volt Kállaynétól egy hozzászólás, ahol számon kért engem az Idősügyi Tanácsok megrendezéséért. Csak 
közlöm, hogy volt Idősügyi Tanács is, egyébként az Önök idején, 2013-ban volt az utolsó ilyen. Nálunk hús-vér 
nyugdíjasokkal, nem a hivatalnokokkal. Igen, elég sok olyan partnert kellett elküldenem, akikkel Kállayné közös 
egészségnapokat tartott az időseinknek, és olyan egészségüggyel kapcsolatos sarlatánságokról beszéltek, mint a 
800.000 forintos immunolo… vagy nem tudom milyen gép. Igen, velük nem kötöttünk újabb szerződést, és nem 
engedtük az idősek közé. Holisztikus, meg ezoterikus orvosok…hát ezekhez valóban gratulálok. Igen, ezeket a 
hagyományokat nem folytattuk.  
 
Reiner Roland: Gyurákovics képviselő asszony 1 perces hozzászólásai következnek. 
 
Gyurákovics Andrea: Úgy látom, hogy jó közel ülnek egymáshoz, és az igazmondás nem az Önök erőssége. 
Idősügyi Tanács ülés egyetlen egy volt. Már a múltkor is felrótta nekünk, hogy nem jövünk olyan ülésekre, amit az 
elmúlt 4,5 évben Ön vezetett, összehívott. Akkor is elmondtam, és most is jelzem, hogy ahova nem kapunk 
meghívót, nem jelzik, hogy lesz ilyen, oda nehezen tudunk elmenni. Visszanéztem az email-eket, de nem kaptam, 
2019-ben kaptam utoljára. Nehéz oda eljutni, amiről nem tudunk. Arról, hogy Önök milyen okos drogpolitikát 
folytatnak, azt rója fel nekünk, hogy ennek mi nem vagyunk a része, Hála Istennek, hogy nem vagyunk, nem is 
szeretnénk az Ön nevével fémjelzett okos drogpolitikának a részesei lenni. Sőt, kifejezetten örülnénk, ha a kerületi 
iskolások sem lennének részesei az Ön okos drogpolitikájának, mert az, aki a drog legalizálásáért megy tüntetni, 
az nem hiszem, hogy ennek az élharcosa lenne.  
Röviden, egy mondatban, ha megengedi Alpolgármester Úr, hogy milyen idősügyi programokat tettünk. Nincs is 
Idősügyi koncepció. Miről beszél Ön? Milyen idősügyi programokról, koncepcióról beszél? Fogalma sincs Önnek 
az egészről. Amit szeretne megvalósítani, hogy az időseknek kedvezményes színházjegyeket adnak, ebben az 
idősügyi programok ki is merülnek. 
 
Deutsch László (ÜGYREND): Könyörgöm, zárjuk le a vitát. 
 
Reiner Roland: Miután több kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, szavazzunk a 108/2024. sz. 
előterjesztés határozati javaslatáról. 
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215/2024. (V.9.) sz. 
Határozat 

Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
Önkormányzat 2023. évi zárszámadásáról szóló …./2024. (…) önkormányzati rendeletet ugyanazon ülés 
keretében tárgyalja meg és fogadja el. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(11 igen, 5 tartózkodás) 
A szavazásban 16 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Gyurákovics Andrea Tartózkodott 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Sajó Ákos  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
Reiner Roland: Kérem, szavazzunk a rendelet megalkotásáról. 
 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 11 igen, 5 tartózkodás 
mellett megalkotja 9/2024. (V.14.) önkormányzati rendeletét az Önkormányzat 2023. évi zárszámadásról. 
 
A szavazásban 16 képviselő vett részt: 

 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Gyurákovics Andrea Tartózkodott 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Sajó Ákos  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
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5./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban) 

109/2024., 109/2/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Hidasi Gyula: A József Attila Városrészi Önkormányzat megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek. Elhangzott az is, hogy köszönjük szépen, az előző költségvetési módosításban voltak javaslataink, és 
szinte mindegyik szerepel a mostani módosításban. 
 
Takács Krisztián: A Gazdasági és Közbeszerzési Bizottság 5 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadásra 
javasolta a költségvetést. 
 
Kállay Gáborné: A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság 5 igen, 2 tartózkodás mellett támogatta. 
 
Torzsa Sándor: Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság megtárgyalta és vita nélkül 
elfogadásra javasolta. 
 
Szilágyi Zsolt: A Városgazdálkodási Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolta. 
 
Árva Péter: A Városfejlesztési Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta, 6 igen, 2 nem, 1 
tartózkodás mellett támogatta. A bizottsági vitában nem igazán volt vita, csak a Haller park folytatásával 
kapcsolatban volt kérdés, Alpolgármester Úr megnyugtatóan megválaszolta. 
 
Takács Máriusz: A Kulturális Oktatási Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság vita nélkül elfogadta. 
 
Takács Krisztián: Akkor most beszéljünk pár szót a Bakáts térről, illetve a múlt hét eseményeiről. Mindenki látta, 
mert nagyon nagy port kavart a múlt hét szerdai koncert. Kikértem az információkat, az adatokat, több mint 12 millió 
forintba került ez a koncert. Ebből is látjuk, hogy választás van. Egy ilyen koncerten, amit ennyi pénzből rendelünk 
- több mint 5 millió forint volt csak a színpad egyetlen estére -, miért nem intézkedtek amiatt, hogy a hangpróbát ne 
az esemény előtt 22.00 óra után tartsanak, úgy, hogy beleremegnek a Bakáts téren az ablakok? Emiatt szólnak a 
lakók tucatjával – én is jeleztem –, és nem először van amiatt konfliktus, hogy Belső-Ferencvárost koncertteremnek 
használják. Családi rendezvényeknek szuperül tud helyet adni ez a tér, de nem egy koncerttermet csináltunk a 
Bakáts téren anno, amikor felújítottuk. Amikor dübörögnek az ablakok, volt lakó, aki csinált hangfelvételt, és több 
mint 105 decibel volt az átlag hangereje. Elhiszem, hogy Alpolgármester Asszony ezen nevet, hiszen Ön nem itt 
lakik. Ön gondolom ment másnap munkába, csak egy alpolgármesternek Ferencvárosban nem muszáj, hogy 8 
órára beérjen. Nagyon sok lakó másnap reggel munkába ment, és szeretett volna este 22.00 óra után már pihenni, 
és nem a dübörgő koncertet hallani, amibe beleremegtek az ablakok, de volt, aki azt mondta, hogy még a falak is.  
Ezen most már nem fognak, de az eredményekből úgy gondolom, hogy eddig sem gondolkodtak el. Még egyszer 
szeretném hangsúlyozni, hogy Belső-Ferencváros, a Bakáts tér nem egy koncertteremnek készült, hanem egy 
ferencvárosi lakosokat kiszolgáló térnek. Az, hogy valaki késsel rongálta meg a plakátokat, és hogy miért volt 
valakinél egy koncerten kés, megint csak felvet biztonsági kérdéseket. Ott van a Bakáts Bunker, ami nyilvános 
vécének készült, Alpolgármester Asszony ezt hirdette, és az oldalán is így hirdeti, de a múltkor is elmondta, hogy 
ez egy filléres beruházás volt, mert majdnem 40 millió forint Önnek egy filléres beruházás, ha nem Önnek kell 
kifizetnie. Annak ellenére, hogy a Bakáts Bunker egy nyilvános vécének indult, még plusz pénzt kellett a 
rendezvénynél Toi Toi vécékre költeni, 213 ezer forintot. Itt közpénzről van szó, persze filléres minden összeg, ha 
nem Önnek kell kifizetnie. Azzal az ígérettel akarták létrehozni a Bakáts Bunkert, hogy az egy nyilvános vécé lesz, 
de látjuk, hogy ezt a feladatát nem tudja betölteni, amikor zárva van, másrészt, amikor rendezvény van, és szükség 
lenne rá, akkor sem.  
 
Gyurákovics Andrea: Alpolgármester Úrtól szeretném kérdezni, a segítségét szeretném kérni. Van a 2. sz. 
mellékletben, a FIÜK-nél egy olyan tétel, hogy az FMK balett-terem sportpadló készítése. Ez benne volt a 
költségvetés módosításban is, és a színházterem hűtés kiépítése is benne volt, de azt itt most nem látom. Mi ennek 
az oka? 
 
Reiner Roland: Czakóné Dobó Krisztinától kérnék segítséget. 
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Czakóné Dobó Krisztina: A sportpadló tavalyi áthúzódó tétel volt, tavaly szerződtünk le, és idén fejeződött be. A 
klíma azért nincs benne, mert tavaly megvizsgáltattuk, és szét kellene verni az egész színháztermet azért, hogy 
egy teljesen új légtechnikát építsünk ki. Ennek egyéb vonzatai vannak, az oldalfaltól kezdve a teljes színháztermet 
fel kellene újítani, ezért nem került be. 
 
Gyurákovics Andrea: A színházterem hűtése már régebbi. Van valami lehetőség, átmeneti megoldás? Ami erre 
volt, a 15 millió forintos összeg, abból tudnak-e valami olyan átmeneti megoldást, amivel a színházterem hűtését 
meg lehet oldani addig, amíg a teljes felújítás meg nem történik? 
 
Czakóné Dobó Krisztina: Erre most itt nem tudok válaszolni, de nagyon szívesen megteszem írásban. Nem 
vagyok műszakis, nem készültem erre. 
 
Gyurákovics Andrea: Akkor lenne egy módosító javaslatom, hogy a költségvetés módosításában a 2795. FIÜK-
nél, mivel nincs bent a színházterem hűtésével kapcsolatos sor, viszont a Bakáts Bunkerrel kapcsolatban megint 
van 1-2 eldugott sor, 14 millió forintért, a Bakáts Bunker kapufelújítás és egyéb ilyen érdekességeket tegyük inkább 
a színházterem hűtésének megoldására. Készüljön egy vizsgálat, egy felmérés, hogy mi az, amit ebből meg lehet 
tenni.  
 
Reiner Roland: Természetesen szavazni fogunk a módosító javaslatról. Önmagában az, hogy ezt a vizsgálatot 
elvégezzék, nem kell külön sor beállítása. 
 
Gyurákovics Andrea: Igen, de amennyiben a vizsgálat pozitív… Ne felejtsük el Alpolgármester Úr, hogy nem 
tudjuk, mikor lesz a következő képviselő-testületi ülésünk. Ha viszont rendelünk hozzá pénzt is, akkor adott 
esetben, ha pozitív az elbírálás, van lehetőség, akkor mivel költségvetési sorunk is van, meg is lehet egyből 
csinálni, és a nyarat vagy az őszt már így lehet elkezdeni, amikor vannak előadások. 
 
Reiner Roland: Ha jól értettem, a helyzet ennél bonyolultabb, minthogy nyárra, egy hónapon belül megoldható 
legyen. 
 
Czakóné Dobó Krisztina: Annyit szeretnék a Bunkerhez hozzászólni, hogy ez most úgy Bunker, hogy a főbejárati 
kaput szeretnénk felújítani, mivel a Bakáts tér felújítása megtörtént, és kívülről elég gyalázatos az a kapu, ahogy 
kinéz. Most nem a Bunkerről, mint bunker beszélünk, hanem kizárólag a kapuról, ami a Bakáts térről látszik. 
 
Reiner Roland: Jól értem, hogy az a javaslata Gyurákovics képviselő asszonynak, hogy a költségvetésben 
szereplő Bakáts Bunker főbejárat, nagykapu felújítása 8.346.000 forint kerüljön át az FMK színházterem 
klimatizációjára? 
 
Gyurákovics Andrea: Apró megjegyzés, 9 millió forint lenne összesen a főkapu. Van egy felújítástervezés is. 
Ingyen megmondom, hogy mit kell vele csinálni, ezért nem kell közel 1 millió forintot elkölteni. A Bakáts Bunkerre 
több sor is van, összeadtam, és ha jól számoltam, ez közel 13 millió forint. Nem tudom külön költségvetési sorban 
elmondani, a 2795. beruházásoknál ott van a Bakáts Bunker riasztórendszer kiépítés, világítás korszerűsítés, 
elektromos hálózat bővítés, főbejárat felújítási terv, és nagykapu felújítás.  
 
Reiner Roland: Ez világos Képviselő Asszony. Azért kértem, hogy mindegyiket mondja meg, hogy meg tudjuk 
kérdezni, van-e olyan ezek között, ami esetleg időközben elvégzett vagy kötelezettséggel vállalt. 
 
Czakóné Dobó Krisztina: A kapun kívül az összes tavalyról áthúzódó tétel, ami időközben már megvalósult, és 
elkészült, tavaly leszerződött tétel volt. Egyedül a kapu az, ami idei, annak is a tervezése megtörtént. Azért kellett 
terveztetni, mert településképi hozzájárulás köteles, ez szintén megtörtént, és úgy tudom, hogy jóvá is lett hagyva. 
 
Reiner Roland: Akkor egy ilyen sor maradt, ha jól értem. 
 
Gyurákovics Andrea: Köszönöm, ez innen nem derült ki, azért kérdeztem. 
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Reiner Roland: Akkor arról szól a módosító, hogy a Bakáts Bunker főbejárat, nagykapu felújítása 8.346.000 forint 
kikerüljön és ehelyett az FMK színházterem klimatizálásának a megoldása kerüljön be. Kérem, hogy szavazzunk 
erről. 
 
216/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi határozati javaslatot 
elutasítja:  
”Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a „Bakáts 
Bunker főbejárat, nagykapu felújítása” soron lévő 8.346.000 forint kerüljön át, az ”FMK színházterem 
klimatizálására” költségvetési sorra.” 

(6 igen, 5 nem, 4 tartózkodás) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Gyurákovics Andrea Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Árva Péter  Nem 
Baranyi Krisztina  Nem 
Hidasi Gyula  Nem 
Reiner Roland  Nem 
Torzsa Sándor  Nem 
Csóti Zsombor  Tartózkodott 
Takács Krisztián  Tartózkodott 
Takács Máriusz  Tartózkodott 
Takács Zoltán  Tartózkodott 
Deutsch László  Tartózkodott 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
Reiner Roland: Kérem, szavazzunk a 109/2024. sz. előterjesztés 1. határozati javaslatáról. 
 
217/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.20.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
…./2024. (...) önkormányzati rendeletet ugyanazon ülés keretében tárgyalja meg és fogadja el. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(10 igen, 5 tartózkodás) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
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Gyurákovics Andrea Tartózkodott 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Sajó Ákos  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Deutsch László  Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
Reiner Roland: Kérem, szavazzunk a 109/2024. sz. előterjesztés 2. határozati javaslatáról. 
 
218/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az óvodákban 
dolgozó pedagógusok bérének kiegészítése akként változik, hogy a közalkalmazotti és annak minősülő egyéb 
jogviszonyban töltött idő alapján számolt, háromévenként emelkedő 1-5. fizetési fokozat esetében, a kiegészítés 
mértéke 2024. május 1-től 50.000 Ft/hó/fő.  
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(14 igen, 1 nem) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Gyurákovics Andrea Tartózkodott 
Deutsch László  Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
Reiner Roland: Gyurákovics Andrea jelezte, hogy rossz gombot nyomott, ő is igennel szavazott. Kérem, 
szavazzunk a rendelet megalkotásáról. 
 
 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete 10 igen, 5 tartózkodás 
mellett megalkotja 10/2024. (V.14.) önkormányzati rendeletét az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 
szóló 3/2024. (II.20.) önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 

 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
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Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Gyurákovics Andrea Tartózkodott 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Sajó Ákos  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Deutsch László  Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
 
6./ Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi átmeneti 
gazdálkodásáról 

107/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Krisztián: A Gazdasági és Közbeszerzési Bizottság 5 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadásra 
javasolta az előterjesztést. 
 
Kállay Gáborné: A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság 5 igen, 2 tartózkodás mellett támogatta. 
 
Reiner Roland: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 107/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
219/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
Önkormányzat 2024. évi átmeneti gazdálkodásról szóló polgármesteri beszámolót elfogadja. 
Határidő: 2024 május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(10 igen, 3 tartózkodás) 
A szavazásban 13 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Deutsch László  Távol 
Gyurákovics Andrea Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
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Sajó Ákos  Távol 
 

 
7./ A Budapest, IX. Mester u. 33-35. földszint III. (hrsz.: 37864/0/A/3) sz. alatti helyiségre vonatkozó 
vagyonkezelési szerződés ügye 

112/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Krisztián: A Gazdasági és Közbeszerzési Bizottság 5 igen, 0 nem és 1 tartózkodás mellett elfogadásra 
javasolta az előterjesztést. 
 
Reiner Roland: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 112/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
220/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
1./ a Budapest, IX. Mester u. 33-35. földszint III. 37864/0/A/3 sz. alatti ingatlanra vonatkozóan nem köt 
vagyonkezelési szerződést a Ferencvárosi Egészségügyi Szolgálattal. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ felkéri a polgármestert, hogy a Ferencvárosi Egészségügyi Szolgálat Alapító Okiratának módosítását terjessze 
a képviselő-testület elé a Budapest, IX. Mester u. 33-35. földszint III. sz. alatti helyiségnek a költségvetési szerv 
telephelyeként történő megszüntetése érdekében.  
Határidő: 2024. október 31. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

 (11 igen, 3 tartózkodás) 
A szavazásban 14 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Gyurákovics Andrea Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Sajó Ákos  Távol 
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8./ A Ferencvárosi Szociális és Gyermekjóléti Intézmények Igazgatósága intézményvezetői (magasabb 
vezetői) feladatainak ellátására vonatkozó pályázat ismételt kiírása, és a pályázatokat értékelő szakértői 
bizottság összetételének meghatározása 

101/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 

 
Takács Krisztián: A szakbizottságon nem tudom, hogy milyen vita folyt. Kaphatnánk arról tájékoztatást? 
 
Torzsa Sándor: Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság vita nélkül támogatta, hogy kiírjuk a 
pályázatot. A munkatervnél kértünk módosítást, hogy kerüljön be a szeptemberi képviselő-testületi ülésre a 
FESZGYI igazgatói pályázata. 
 
Takács Krisztián: Nekem alapvetően két módosítóm lenne, de az egyiket kérdéshez szeretném csatolni. 
Hivatkoznak a 257/2000.(XII.26.) Kormányrendeletre, mert az „a-b.” pontját be is illesztették, hogy a Bizottság tagjai 
között kinek kell szerepelnie. Ami nekem feltűnt, hogy a korábbi kiírásnál szerepelt a Szociális Munkások 
Demokratikus Szervezetének Helyi Szervezete képviselője is, a szakszervezet által delegált tag. Az idézett 
Kormányrendelet is ezt kritériumként írja le. A 257/2000.(XII.26.) Kormányrendelet 1.§ 10. pontjában idézett, hogy 
a Bizottság tagjai között kell lennie a pályázat előkészítőjének, és a c.) pont, ami az előterjesztésből kimaradt, hogy 
a szakmai érdekképviseleti szövetség egyik tagjának, illetve az általuk delegált tagnak is. Ez miért lett kicserélve? 
Az előző kiírásban ez még így volt. Azt javaslom, hogy maradjunk a törvénynél, és legyen úgy, ahogy az előző 
kiírásban. A határidő is fel lett emelve 60 napra, de ez ugyanúgy le van írva, hogy 30 nap a minimum. Szerintem 
ezt tartsuk, hogy minél előbb be legyen töltve a pozíció, ne várjunk túl sokat arra, hogy a FESZGYI-nek legyen egy 
új igazgatója.  
 
Baloghné dr. Nagy Edit: Ami miatt a szakértői bizottságban a jogszabály által lehetőségként felkínált tervezetek 
közül most a szociális szakmai, a Magyar Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálatok Országos Egyesület által 
delegált tag kerül, az a magyarázat, hogy a bizottsági ülésen maga a tag is elmondta. A pályázók között volt a helyi 
szakszervezet vezető tisztségviselője, és ő maga is kényelmetlenül érezte magát ebben a szituációban, kevésbé 
is vett részt a munkában. Szakmai szempontok alapján, mivel a jogszabályhely választásként adja ezt a 
lehetőséget, ezért tettünk arra javaslatot, hogy a Magyar Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálatok Országos 
Egyesület által delegált tag legyen a másik szakértő. Ennek ez volt a magyarázata. A jegyzőkönyvből látható, 
olvasható, ami ezen a szakértői meghallgatáson történt, ez egy egyszerűsítése volt a bizottsági működésnek. Ez 
a javaslatunk, de természetesen visszakerülhet. 
 
Mezey István: Én már korábban is benne voltam ebben a szakmai véleményező bizottságban, de szívesen 
kimaradok én is, ahogy a szakszervezeti vezető, hiszen egyértelműen látszik, hogy mi a szándék ezzel az 
előterjesztéssel. Lehet, hogy egyszerűbb lett volna, ha leírják. Itt ez nem egy szakmai kérdés. Van egy pályázat, 
ami korábban eredménytelen volt, de ott rövidebb beadási határidő volt, itt meg most hosszabb. Kérem, hogy 
vegyük egymást komolyan, és mondják azt, hogy szeretnének valakit kijelölni, és akkor ő lesz a FESZGYI vezetője, 
de ezt ilyen módon, egy előterjesztésbe beletenni, szakmailag véleményeztetni is, feleslegesnek tartom ismételten.  

 
Reiner Roland: Takács képviselő úr módosítóként megfogalmazza-e a szakszervezeti képviselő delegálását? 
 
Takács Krisztián: A rendelet úgy fogalmaz, hogy a Bizottság tagjai között kell lennie. Ha így voltak ebből adódóan 
problémák, és Jegyző Asszony szerint jó, ha kicseréljük, jogilag belefér ez a csere, akkor szerintem rendben van. 
 
Reiner Roland: Mezey képviselő úr fenntartja a helyét a Bizottságban? Nem kéri, hogy vegyük le a nevét? 
Köszönöm. 
 
Takács Krisztián: A módosító ezen része visszavonva, viszont azt is kértem, hogy legyen 30 nap a határidő, 
hogy minél hamarabb… 
 
Reiner Roland: 30 nap legyen a beadásra? 
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Takács Krisztián: Maga a pályázat határideje. Megkérdezem a Szakbizottság elnökét, hogy volt-e erről vita, mert 
az előző pályázat 30 napra lett kiírva, ez pedig 60 napra? Ennek mi az oka? Ez az előterjesztésben nem lett leírva. 
 
Reiner Roland: Kérdezem Torzsa Sándort, hogy szeretne-e reagálni, bár jelezte, hogy nem volt vita. A 30 napot 
az előterjesztő rövidnek találja, nem fogadja be a 60 napot, de amennyiben Képviselő Úr kéri, szavazunk arról, 
hogy 60 nap helyett csak 30 nap legyen a beadási határidő. Nem kéri. Mezey István ügyrendben kéri. 
 
Baloghné dr. Nagy Edit: Most látjuk az előterjesztésben, hogy az a múltkori előterjesztés módosított változata, 
viszont a határozati javaslat 4. pontjában, ahol a szakértők díjazásáról dönt a Képviselő-testület, ott a legutóbbi 
anyagból került át a Szociális Szakmai Szövetség, a Szociális Munkások Demokratikus Szervezetének Helyi 
Szervezete által a szakértői bizottságba delegált tag.  
 
Reiner Roland: Akkor egy szavazás jön a módosítóról, amit Mezey képviselő úr kért ki. Arról szavazunk, hogy a 
60 nap helyett 30 nap legyen a beadásra szánt idő. Kérem, szavazzunk. 

 
221/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Ferencvárosi 
Szociális és Gyermekjóléti Intézmények Igazgatósága intézményvezetői (magasabb vezetői) feladatainak 
ellátására beérkező pályázat beadási határideje 30 nap. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(8 igen, 2 nem, 4 tartózkodás) 
A szavazásban 14 képviselő vett részt: 
 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Baranyi Krisztina  Nem 
Reiner Roland  Nem 
Árva Péter  Tartózkodott 
Hidasi Gyula  Tartózkodott 
Takács Máriusz  Tartózkodott 
Torzsa Sándor  Tartózkodott 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Szilágyi Zsolt  Távol 
Takács Krisztián  Távol 
 
Reiner Roland: Kérem, hogy szavazzunk az egész határozati javaslatról egyben. 
 
222/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
1./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
Ferencvárosi Szociális és Gyermekjóléti Intézmények Igazgatósága intézményvezetői feladatainak ellátására a 
magasabb vezetői pályázatot a 101/2024. sz. előterjesztés melléklete szerinti tartalommal kiírja.  
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 
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2./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Jegyzőt, hogy a 
Ferencvárosi Szociális és Gyermekjóléti Intézmények Igazgatósága intézményvezetői (magasabb vezetői) 
feladatainak ellátására vonatkozó pályázat közzétételéről a hatályos jogszabályoknak megfelelően gondoskodjon. 
Határidő: 2024. május 15. 
Felelős: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 
3./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete a Ferencvárosi Szociális és 
Gyermekjóléti Intézmények Igazgatósága intézményvezetői (magasabb vezetői) feladatainak ellátására beérkező 
pályázatok elbírálására a szakértői bizottság összetételét az alábbiak szerint határozza meg: 

 
- Döme Zsuzsanna alpolgármester, 
- Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző vagy az általa megbízott személy, 
- Jancsó Andrea önkormányzati képviselő, 
- Torzsa Sándor önkormányzati képviselő, 
- Mezey István önkormányzati képviselő, 
- Magyar Családsegítők- és Gyermekjóléti Szolgálatok Országos Egyesülete által delegált tag, 
- Szociális Szakmai Szövetség által delegált tag, 
 

Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 
4./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szociális Szakmai 
Szövetség, a Szociális Munkások Demokratikus Szervezetének Helyi Szervezete által a szakértői bizottságba 
delegált tagjainak, valamint a gyermekvédelmi szakértők tagjainak megbízási díját bruttó 40.000 Ft/fő/benyújtott 
pályázat összegben határozza meg. Felkéri a Polgármestert, hogy a szakértők megbízási szerződésének 
aláírásáról gondoskodjon a 3142. „humánszolgáltatási feladatok” költségvetési sor terhére. 
Határidő: 2024. szeptember 30. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

 (14 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Deutsch László  Tartózkodott 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Szilágyi Zsolt  Távol 
 
9./ A FESZOFE Ferencvárosi Szociális Foglalkoztató- és Ellátó Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
könyvvizsgálói feladatainak ellátására vonatkozó pályázat elbírálása 

113/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Krisztián: A Gazdasági és Közbeszerzési Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, a „B” opciót 
javasolja elfogadásra. 
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Torzsa Sándor: Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság szintén a „B”-t javasolta. 
 
Reiner Roland: Mind a két Bizottság a „B” határozati javaslatot támogatta. Kérem, szavazzunk a 113/2024. sz. 
előterjesztés „B” határozati javaslatáról. 
 
223/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
1./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a FESZOFE 
Ferencvárosi Szociális Foglalkoztató- és Ellátó Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság könyvvizsgálói 
feladatainak ellátására kiírt pályázatot eredménytelennek nyilvánítja. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a FESZOFE 
Ferencvárosi Szociális Foglalkoztató- és Ellátó Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság könyvvizsgálói 
feladatainak ellátására – a Társaság ügyvezetőjének és Felügyelőbizottságának javaslatára – 2024. június 1. 
napjától 2025. május 31. napjáig megbízza Kisgyörgy Ilona (Eng. szám: MKVK-006901) bejegyzett okleveles 
könyvvizsgálót havi 50.000 Ft + Áfa összegű díjazással. 
Határidő: 2024. május 31. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
3./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Társaság 
ügyvezetőjét, hogy a könyvvizsgálói tevékenységre vonatkozó megbízási szerződést - a Magyar Könyvvizsgálói 
Kamara által javasolt standard tartalommal - 30 napon belül kösse meg, intézkedjen a megbízás időtartamának 
átvezetéséről az Alapító Okiratban. 
Határidő: 2024. május 31. 
Felelős: Polyák Béla ügyvezető 

(8 igen, 7 tartózkodás) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Baranyi Krisztina  Tartózkodott 
Gyurákovics Andrea Tartózkodott 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Reiner Roland  Tartózkodott 
Sajó Ákos  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Szilágyi Zsolt  Távol 
 
Gyurákovics Andrea (ÜGYREND): Technikai kérdésem lenne. Lesz szünetünk? Tudom, hogy 13.00 órára van 
egy rendkívüli képviselő-testületi ülés összehívva, csak azért még van egy pár napirendi pontunk. 5 perc szünetet 
engedélyez nekünk Alpolgármester Úr? 
 
Reiner Roland: Úgy terveztem, hogy 11.00 órakor, 5 perc múlva elrendelek egy negyedórás szünetet, ha az 
mindenkinek megfelel. 
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10./ A 2024/2025. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának engedélyezése 

114/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: A Kulturális Oktatási Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja ezt az 59 darab 
csoportot. Érdekesség az előterjesztésben, hogy le van írva, az óvodáink átlagosan 77%-os kihasználtsággal 
működnek. Érdekes kitétele, hogy ott, ahol a legtöbb SNI-s és BTMN-es gyereket fogadják, azok a legtelítettebb 
óvodáink. Nem biztos, hogy ez az adat bármit elmond, csak érdemes róla tudnunk. 
 
Reiner Roland: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 114/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
224/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
fenntartásában működő Óvodákban a 2024/2025. nevelési évben összesen 59 óvodai csoportot indít a 114/2024. 
számú előterjesztés 1. számú melléklete szerint. 
Határidő: 2024. szeptember 1. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

 (16 igen, egyhangú) 
A szavazásban 16 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
 
11./ A Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata fenntartásában működő köznevelési 
intézmények (óvodák) 2024/2025. nevelési év munkaterveinek jóváhagyása 

104/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: Megint komoly anyagot tettek elénk az óvodák. A Kulturális Oktatási Egyházügyi és Nemzetiségi 
Bizottság átnézte, és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 
 
Reiner Roland: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 104/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
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225/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
a./ jóváhagyja a Ferencvárosi Csicsergő Óvoda 2024/2025. évi munkatervét a 104/2024. sz. előterjesztés 1. számú 
melléklete szerinti tartalommal, 
b./ jóváhagyja a Ferencvárosi Csudafa Óvoda 2024/2025. évi munkatervét a 104/2024. sz. előterjesztés 2. számú 
melléklete szerinti tartalommal, 
c./ jóváhagyja a Ferencvárosi Epres Óvoda 2024/2025. évi munkatervét a 104/2024. sz. előterjesztés 3. számú 
melléklete szerinti tartalommal, 
d./ jóváhagyja a Ferencvárosi Kerekerdő Óvoda 2024/2025. évi munkatervét a 104/2024. sz. előterjesztés 4. számú 
melléklete szerinti tartalommal, 
e./ jóváhagyja a Ferencvárosi Kicsi Bocs Óvoda 2024/2025. évi munkatervét a 104/2024. sz. előterjesztés 5. számú 
melléklete szerinti tartalommal, 
f./ jóváhagyja a Ferencvárosi Liliom Óvoda 2024/2025. évi munkatervét a 104/2024. sz. előterjesztés 6. számú 
melléklete szerinti tartalommal, 
g./ jóváhagyja a Ferencvárosi Méhecske Óvoda 2024/2025. évi munkatervét a 104/2024. sz. előterjesztés 7. számú 
melléklete szerinti tartalommal, 
h./ jóváhagyja a Ferencvárosi Napfény Óvoda 2024/2025. évi munkatervét a 104/2024. sz. előterjesztés 8. számú 
melléklete szerinti tartalommal, 
i./ jóváhagyja a Ferencvárosi Ugrifüles Óvoda 2024/2025. évi munkatervét a 104/2024. sz. előterjesztés 9. számú 
melléklete szerinti tartalommal. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester  

(16 igen, egyhangú) 
A szavazásban 16 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
 
12./ Kötelezettségvállalás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2025. évi 
fordulójához 

100/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester   

 
Torzsa Sándor: Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság megtárgyalta az anyagot. A tavalyi 
évben is elmondtam a képviselő-testületi ülésen, és az idei évben is el fogom mondani, hogy érdemes megnézni 
a statisztikákat, hogyan csökkent a Bursa Hungarica-ban résztvevők száma. Az utolsó évben csupán 3 darab 
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pályázat érkezett. Többször is elmondtam, hogy önmagában az ösztöndíj rendszerünket újra kellene gondolni, új 
alapokra kellene helyezni. Sajnálom, hogy ebben az 5 évben ezt a feladatot nem tudtuk elvégezni, de az látható, 
hogy komoly problémák vannak, ez dolog. 
 
Reiner Roland: Több kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, szavazzunk a 100/2024. sz. előterjesztés 
határozati javaslatáról. 
 
226/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
1./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata csatlakozik a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2025. évi fordulójához, amelyhez a 2025. évi költségvetésben a korábbi 
pályázati fordulókban megállapított pályázati támogatásokkal együtt összesen 2.000.000,- Ft-ot biztosít. 
Határidő: 2024. május 9.  
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester  
2./ felkéri a Polgármester Asszonyt, hogy gondoskodjon a 2025. évi költségvetés tervezésekor 2.000.000,- Ft 
„Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat” címmel külön költségvetési soron történő 
elkülönítéséről. 
Határidő: a 2025. évi költségvetés elfogadása  
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
3./ vállalja a felsőoktatási tanulmányokat folytató „A” típusú pályázaton támogatottak részére a 10 tanulmányi 
hónapra történő ösztöndíj folyósítását a 2025. költségvetési évben; valamint a felsőoktatási tanulmányokat kezdeni 
kívánó ”B” típusú pályázaton támogatottak részére az 5 tanulmányi hónapra történő ösztöndíj folyósítását a 2025. 
költségvetési évben.  
Határidő: 2025. évi költségvetés elfogadása  
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
4./ felkéri Polgármester Asszonyt, hogy a fennmaradó 25 tanulmányi hónap ”B” típusú ösztöndíjához szükséges 
összeget a 2026-2028. évek költségvetésének tervezésekor vegye figyelembe. 
Határidő: a 2026. – 2028. évek költségvetéseinek elfogadása  
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

 (15 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 16 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Deutsch László  Tartózkodott 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
 
 
 



32 
 

 
13./ Javaslat a rászoruló gyermekek étkezésének kiegészítésére (2024/2025. tanév) 

115/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Reiner Roland: Több kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, szavazzunk a 115/2024. sz. előterjesztés 
I. határozati javaslatáról. 
 
227/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
1./ a 2024/2025-ös tanévre – a Dél-Pesti Tankerületi Központ létszám javaslata alapján – az alábbi iskolák 
rászoruló tanulói részére önként vállalt feladatként, heti 2 napra (kedd és csütörtök) korpás kiflit és – amennyiben 
a Dél-Pesti Tankerületi Központ nem biztosítja az iskolatejet, úgy – a poharas tejet, heti 3 napra (hétfő, szerda és 
péntek) hűtött desszertet („túró rudit”) biztosít a 3/2024. (II.20) önkormányzati rendelete 3352. számú „Kifli, túró 
rudi, tej beszerzés iskolák részére” elnevezésű költségvetési sora terhére. 
 

1. Bakáts téri Ének-zenei Általános Iskola 
2. Ferencvárosi Komplex Óvoda, Általános Iskola és EGYMI 
3. Budapest IX. Kerületi Kosztolányi Dezső Általános Iskola 
4. Budapest IX. Kerületi Kőrösi Csoma Sándor Kéttannyelvű Általános Iskola 
5. Budapest IX. Kerületi Szent-Györgyi Albert Általános Iskola és Gimnázium 
6. Budapest IX. Kerületi Molnár Ferenc Általános Iskola 
7. Budapest IX. Kerületi József Attila Általános Iskola és AMI 
8. Ferencvárosi Sport Általános Iskola és Gimnázium 
9. Budapest IX. Kerületi Weöres Sándor Általános Iskola és Gimnázium 
10. DIÓ Általános Iskola, Előkészítő Szakiskola, EGYMI, Kollégium és Gyermekotthon 

 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ felkéri a Polgármestert, hogy gondoskodjon a korpás kifli, a hűtött desszert („túró rudi”) és – amennyiben a Dél-
Pesti Tankerületi Központ nem biztosítja az iskolatejet, úgy – a poharas tej beszerzésével kapcsolatos eljárások 
lefolytatásáról, továbbá az azok nyertesével kötendő szerződés megkötéséről a 2024/2025. tanévre vonatkozóan. 
Határidő: 2024. augusztus 31. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgárrmester 
3./ felkéri a Polgármestert, hogy a korpás kifli, a hűtött desszert („túró rudi”) és a poharas tej 2024/2025. tanévre 
történő beszerzéséhez szükséges fedezet biztosítása céljából kezdeményezze a 2024. évi költségvetés 
módosítását. 
Határidő: a 2024. év költségvetés módosítása 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
4./ felkéri a Polgármestert, hogy a korpás kifli, a hűtött desszert („túró rudi”) és a poharas tej 2024/2025. tanévre 
történő beszerzéséhez szükséges fedezetet a 2025. év költségvetésének tervezésekor vegye figyelembe. 
Határidő: a 2025. év költségvetésének elfogadása  
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(16 igen, egyhangú) 
A szavazásban 16 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
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Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
Reiner Roland: 15 perc múlva folytatjuk az ülést. 
 
SZÜNET 
 
 
14./ Javaslat a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány központi költségvetési támogatásának 
felhasználásáról szóló beszámolók elfogadására, valamint a MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány 
részére biztosítandó támogatásokra 

103/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: A Kulturális Oktatási Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja. 
 
Reiner Roland: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 103/2024. sz. előterjesztés normatív határozati 
javaslatáról. 
 
228/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
1./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja a 
Magyarország 2023. évi központi költségvetéséről szóló 2022. évi XXV. törvény 3. számú mellékletének 2.3.2.6. 
jogcímszámú, Zeneművészeti szervezetek támogatása jogcím, valamint a minősített, nem állami fenntartású 
előadó-művészeti szervezetek 2023. évre vonatkozó felosztási szabályzata alapján 204.570.000,- Forint – azaz 
kétszáznégymillió-ötszázhetvenezer forint – támogatásban részesített MÁV Szimfonikusok Zenekari Alapítvány 
2023. évi pénzügyi és szakmai beszámolóját. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja a 
Magyarország 2023. évi központi költségvetéséről szóló 2022. évi XXV. törvény 3. számú melléklete, a kulturális 
ágazatot érintő bérfejlesztésről szóló 682/2021. (XII.6.) Korm. rendelet, valamint a minősített, nem állami 
fenntartású előadó-művészeti szervezetek 2023. évre vonatkozó felosztási szabályzata alapján 109.300.000,- 
Forint – azaz százkilencmillió-háromszázezer forint – támogatásban részesített MÁV Szimfonikusok Zenekari 
Alapítvány 2023. évi pénzügyi és szakmai beszámolóját. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
3./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a MÁV 
Szimfonikusok Zenekari Alapítvány részére a Magyarország 2024. évi központi költségvetéséről szóló 2023. évi 
LV. törvény 3. számú mellékletének 2.3.2.6. jogcímszáma, a minősített zeneművészeti szervezetek támogatásának 
– a kultúráért és innovációért felelős miniszter által történt – felosztása alapján 204.570.000,- Forint – azaz 
kettőszáznégymillió-ötszázhetvenezer forint – támogatást,  valamint a kulturális ágazatot érintő bérfejlesztésről 
szóló 682/2021. (XII.6.) Korm. rendelet alapján 109.255.730,- Forint – azaz százkilencmillió-kettőszázötvenötezer-
hétszázharminc forint támogatást nyújt az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.20.) számú 
önkormányzati rendelet 3961. számú „Zeneművészeti szervezetek támogatása” elnevezésű sorának terhére, és 
felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a támogatási szerződések megkötéséről. 
Határidő: 2024. június 30. 
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Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
(16 igen, egyhangú) 

A szavazásban 16 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
 
15./ Javaslat alapítványi pályázati program elszámolásával kapcsolatos döntés meghozatalára  

116/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
Reiner Roland: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 116/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
229/2024. (V.9.) sz. 
 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
1./ elfogadja a Kt. 148/2023. (IV.27.) számú határozata alapján „Hátrányos helyzetű csoportok szabadidős – sport 
kivételével – programjainak támogatása” című pályázati támogatásban részesített, alábbi táblázatban szereplő 
alapítvány beszámolóját. 

 
Alapítvány 

2023. évi felhasznált támogatási 
összeg (Ft) 

1. Horizont Szociális Alapítvány 600.000,- 

Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ elfogadja a Kt. 455/2023. (XI.16.) számú határozata alapján „Ferencváros közigazgatási területén lévő 
köznevelési intézményekben működő iskolai közösségek, diákönkormányzatok tevékenységének támogatására” 
című pályázati támogatásban részesített, alábbi táblázatban szereplő alapítványok beszámolóját. 

 
Alapítvány 

2023. évi felhasznált támogatási 
összeg (Ft) 

1. Kőrösi Csoma Sándor Alapítvány 510.000,- 

2. Leövey Gimnáziumért Alapítvány 275.000.- 

Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
3./ felkéri a polgármestert, hogy a határozat 1. és 2. pontjaiban foglalt döntésről tájékoztassa az érintetteket. 
Határidő: 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(11 igen, 4 tartózkodás) 
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A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Kállay Gáborné  Tartózkodás 
Mezey István  Tartózkodás 
Sajó Ákos  Tartózkodás 
Zombory Miklós  Tartózkodás 
Gyurákovics Andrea Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
 
16./ Javaslat a 2024. évi alapítványi pályázatok bírálatára 

117/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
Takács Máriusz: A Kulturális Oktatási Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság elfogadásra javasolja a kulturális 
részét a pályázatoknak. 
 
Torzsa Sándor: Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság a másik részét. 
 
Reiner Roland: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 117/2024. sz. előterjesztés I. határozati 
javaslatáról. 
 
230/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
1./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi táblázatban 
foglaltak szerint dönt a Ferencvárosi civil szervezetek működésének támogatására meghirdetett pályázati 
felhíváson részt vevő alapítványok 2024. évi pályázati támogatásáról, amelynek kifizetése a 3/2024. (II. 20.) 
önkormányzati rendelet 3972. számú „Kulturális tevékenység, egyházi és civil szerv. támogatása” elnevezésű 
költségvetési sor ezen célra biztosított 7.500.000,- Ft-os keretösszege terhére történik. 
 

 Pályázó neve 2024. évi pályázati programja 
2024. évi pályázati 

támogatás  

1. 
2B Kulturális és Művészeti 

Alapítvány 

közüzemi, működési és anyagköltségek  
540.000 Ft 

2. 
A Mi Patrónánk Iskolai 

Alapítvány 
Anyagköltség, Internet díj, postaköltség 0 

3. 
Bokor Hazai Rászorulók 

Alapítvány 

Bérleti díj, közüzemi költség, működési és 
karbantartási költség, kapcsolattartás 

költségei 
500.000 Ft 

4. Hendikep Alapítvány Dió Suliban sófal megépítése 900.000 Ft 
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5. 
Itt és Most Társulat 

Művészeti Alapítvány 

Közüzemi költségek, valamint hosszú távú 
fejlődés és fenntarthatóságot szolgáló 

képzések továbbképzések tartása 
0 

6. Kálvin Tér Alapítvány 
9. kerületi közösséggel való kapcsolattartás 

segítése, bővítése - templomról szóló 
nyomtatott anyag készítése. 

0 

7. 

Kék Pont Drogkonzultációs 
Központ és 

Drogambulancia 
Alapítvány 

Rezsi, anyagköltség, fenntarthatóság, 
működési költségek 

1.197.000 Ft 

8. Nem Adom Fel Alapítvány laptop, okostelefon beszerzése 500.000 Ft 

9. Védett Átkelő Alapítvány 

Internet, üzemeltetési költség, közüzemi 
számlák - Művészeti terápiás munka; 

Művészeti hét; klubdélután; önismereti 
művészetterápiás csoport tartása 

783.000 Ft 

Összesen: 4.420.000 Ft 

 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
gondoskodjon a Ferencvárosi civil szervezetek működésének támogatására meghirdetett pályázaton nyertes 
alapítványok képviselőivel kötendő megállapodások aláírásáról. 
Határidő: döntést követő 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(11 igen, 4 tartózkodás) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Sajó Ákos  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Gyurákovics Andrea Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
Reiner Roland: Több kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, szavazzunk a 117/2024. sz. előterjesztés 
II. határozati javaslatáról. 
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231/2024. (V.9.) sz. 
Határozat 

1./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi táblázatban 
foglaltak szerint dönt a szociális tevékenységek támogatása-sport kivételével támogatására meghirdetett pályázati 
felhíváson részt vevő alapítványok 2024. évi pályázati támogatásáról, amelynek kifizetése a 3/2024. (II. 20.) 
önkormányzati rendelet 3972. számú „Kulturális tevékenység, egyházi és civil szerv. támogatása” elnevezésű 
költségvetési sor ezen célra biztosított 10.000.000,- Ft-os keretösszege terhére történik. 
 

 Pályázó neve 2024. évi pályázati programja 2024. évi pályázati támogatás  

1. Konkáv Alapítvány 
A közösségi térbe járó hátrányos 

helyzetű családok egész napos nyári 
programjai. 

430.000 Ft 

2. Hendikep Alapítvány 

Agyagégető kemence beszerzése, a 
kézműves tevékenységeken belül 
maradandó alkotások létrehozása 

érdekében. 

1.100.000 Ft 

3. 
Itt és Most Társulat Művészeti 

Alapítvány 

Generációk közötti híd építése közös 
drámapedagógiai és improszínházas 

programokon keresztül 
439.000 Ft 

4. Kézenfogva Alapítvány 

FESZGYI-vel való partneri 
együttműködés keretében 
esetmegbeszélés, közösen 
kiválasztott 2-3 családdal 

konzultációs folyamat, majd értékelő 
esetmegbeszélés 

500.000 Ft 

5. 
A Mi Patrónánk Iskolai 

Alapítvány 

3 alkalommal 10 kollégista kulturális 
programjának támogatása, 

beilleszkedésük segítése, a magyar 
nyelv elsajátításának segítése 

225.000 Ft 

6. 
Kék Pont Drogkonzultációs 

Központ és Drogambulancia 
Alapítvány 

Több államilag nem finanszírozott 
szolgáltatás: pár és 

családkonzultáció, visszaesés 
megelőző csoport, online 

hozzátartozói csoport, jogsegély 
szolgáltatás  

1.500.000 Ft 

Összesen: 4.194.000 Ft 

 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
gondoskodjon a szociális tevékenységek támogatása – sport kivételével- meghirdetett pályázaton nyertes 
alapítványok képviselőivel kötendő megállapodások aláírásáról. 
Határidő: döntést követő 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(11 igen, 4 tartózkodás) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
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Torzsa Sándor  Igen 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Sajó Ákos  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Gyurákovics Andrea Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
Reiner Roland: Több kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, szavazzunk a 117/2024. sz. előterjesztés 
III. határozati javaslatáról. 
 
232/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
1./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi táblázatban 
foglaltak szerint dönt a közösségi tevékenységek és rendezvények támogatása meghirdetett pályázati felhíváson 
részt vevő alapítványok 2024. évi pályázati támogatásáról, amelynek kifizetése a 3/2024. (II. 20.) önkormányzati 
rendelet 3972. számú „Kulturális tevékenység, egyházi és civil szerv. támogatása” elnevezésű költségvetési sor 
ezen célra biztosított 2.000.000,- Ft-os keretösszege terhére történik. 

 
 Pályázó neve 2024. évi pályázati programja 2024. évi pályázati támogatás  

1. Konkáv Alapítvány 
Kortárs segítő képzés a IX. kerületi 

középiskolások számára. 
200.000 Ft 

2. 

Kék Pont Drogkonzultációs 
Központ és 

Drogambulancia Alapítvány 

Közösségi workshop szórakozóhelyek 
vezetői, üzemeltetői részére, a Száraz 

Novemberezők Klubjának 
megalakítása, kérdőíves 

tapasztalatgyűjtés 

750.000 Ft 

3. Kézenfogva Alapítvány 

Családtámogató szolgáltatások 
keretében a FESZGYI-vel való partneri 

együttműködés keretében 
esetmegbeszélés, közösen kiválasztott 

2-3 családdal konzultációs folyamat, 
értékelő esetmegbeszélés 

0 

4. Kettőspont Alapítvány 

3-6 éves gyerekek számára klasszikus 
zenei előadás és kézműves 
foglalkozás az adventhez 

kapcsolódóan a Dési Műv. Házban 

229.000 Ft 

Összesen: 1.179.000 Ft 

 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
gondoskodjon a közösségi tevékenységek és rendezvények támogatására meghirdetett pályázaton nyertes 
alapítványok képviselőivel kötendő megállapodások aláírásáról. 
Határidő: döntést követő 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(11 igen, 4 tartózkodás) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
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Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Sajó Ákos  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Gyurákovics Andrea Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
Reiner Roland: Több kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, szavazzunk a 117/2024. sz. előterjesztés 
IV. határozati javaslatáról. 
 
233/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
1./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi táblázatban 
foglaltak szerint dönt a kulturális rendezvények támogatása ferencvárosi nyilvános közösségi terekben, 
vendéglátóhelyeken vagy kiemelt közterületen meghirdetett pályázati felhíváson részt vevő alapítványok 2024. évi 
pályázati támogatásáról, amelynek kifizetése a 3/2024. (II. 20.) önkormányzati rendelet 3972. számú „Kulturális 
tevékenység, egyházi és civil szerv. támogatása” elnevezésű költségvetési sor ezen célra biztosított 17.000.000,- 
Ft-os keretösszege terhére történik. 

 Pályázó neve 2024. évi pályázati programja 
2024. évi pályázati 

támogatás  

1. 
2B Kulturális és Művészeti 

Alapítvány 
2B Galéria kiállítás sorozatok  600.000 Ft 

2. 
A Mi Patrónánk Iskolai 

Alapítvány 
4 egységből álló komolyzenei 

hangversenysorozat  
220.000 Ft 

3. Amadé Zenei Alapítvány 
Zenei Világnap alkalmából tartandó 9. 

Kodály színházi előadás 
100.000 Ft 

4. Ars Sacra Alapítvány XVIII. Ars Sacra Fesztivál megvalósítása 350.000 Ft 

5. 
Ferencvárosi Közösségi 

Alapítvány 

Irodalmi művek felolvasása, Maverick 
Urban Lodgeban, Bakáts téri altemplomban, 

Dandár fürdőben,  
0 Ft 

6. 
Horizont Szociális 

Alapítvány 

 
Kiserdőben szervezett bál rendezése 1.800.000 Ft 

7. 
Itt és Most Társulat 

Művészeti Alapítvány 
"Föld 2222" c. improvizációs színházi 
előadás a klímaszorongás jegyében 

400.000 Ft 

8. 
Kettőspont Kulturális és 
Művészeti Alapítvány 

Púder Bárszínházban gyermekelőadás 
tartása 

203.000 Ft 

9. Nem Adom Fel Alapítvány 
„Green Market” fenntarthatósági vásár a 

Millenium Parkban 
360.000 Ft 

10. V4 Zenei Alapítvány BMC-ben tartandó mesterkurzus 550.000 Ft 

11. Védett Átkelő Alapítvány 
Művészeti terápiás munka; Művészeti hét; 
klubdélután; önismereti művészetterápiás 

csoport tartása 
885.000 Ft 
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12. 
Iránytű Ifjúsági és 

Mentálhigiéniás Alapítvány 
kreatív alkotó-fejlesztő prevenciós 

programok tartása 
400.000 Ft 

Összesen: 5.868.000 Ft 

 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
gondoskodjon a kulturális rendezvények támogatása ferencvárosi nyilvános közösségi terekben, 
vendéglátóhelyeken vagy kiemelt közterületen meghirdetett pályázaton nyertes alapítvány képviselőivel kötendő 
megállapodások aláírásáról. 
Határidő: döntést követő 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(11 igen, 4 tartózkodás) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Sajó Ákos  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Gyurákovics Andrea Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
 
Reiner Roland: Több kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, szavazzunk a 117/2024. sz. előterjesztés 
V. határozati javaslatáról. 
 
234/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
1./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi táblázatban 
foglaltak szerint dönt a kulturális programok és művészeti nevelés Ferencvárosi köznevelési és közoktatási 
intézményekben támogatására meghirdetett pályázati felhíváson részt vevő alapítványok 2024. évi pályázati 
támogatásáról, amelynek kifizetése a 3/2024. (II. 20.) önkormányzati rendelet 3972. számú „Kulturális tevékenység, 
egyházi és civil szerv. támogatása” elnevezésű költségvetési sor ezen célra biztosított 4.000.000,- Ft-os 
keretösszege terhére történik. 

 Pályázó neve 2024. évi pályázati programja 2024. évi pályázati támogatás (Ft) 

1. 
Kőrösi Csoma Sándor 

Alapítvány 
Olvasó klub szervezése, 

működtetése, könyvajánlók 
960.000 Ft 

2. NapKovi Alapítvány 

Zöld Kakas Líceum diákjai és a 
József Attila lakótelep lakói részére 

szervezett közösségépítés, 
tehetséggondozás, művészeti nevelés 

500.000 Ft 
 
 
 

3. 
Török Pál utcai 

Művészetoktatási Alapítvány 
3 kiállítás diákok munkáiból 

790.000 Ft 
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4. 
Leövey Gimnáziumért 

Alapítvány 
Galéria- és múzeumlátogatás, padok 

vásárlása az iskola részére 
700.000 Ft 

 

Összesen: 2.950.000 Ft 

 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
gondoskodjon a kulturális programok és művészeti nevelés Ferencvárosi köznevelési és közoktatási 
intézményekben támogatására meghirdetett pályázaton nyertes alapítványok képviselőivel kötendő 
megállapodások aláírásáról. 
Határidő: döntést követő 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(11 igen, 4 tartózkodás) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Sajó Ákos  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Gyurákovics Andrea Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
Reiner Roland: Több kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, szavazzunk a 117/2024. sz. előterjesztés 
VI. határozati javaslatáról. 
 
235/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
1./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi táblázatban 
foglaltak szerint dönt a 2024. évi kulturális tevékenységek támogatása a József Attila-lakótelepen és az Aszódi-
lakótelepen támogatására meghirdetett pályázati felhíváson részt vevő alapítványok 2024. évi pályázati 
támogatásáról, amelynek kifizetése a 3/2024. (II. 20.) önkormányzati rendelet 3972. számú „Kulturális tevékenység, 
egyházi és civil szerv. támogatása” elnevezésű költségvetési sor ezen célra biztosított 4.000.000,- Ft-os 
keretösszege terhére történik. 
 

 Pályázó neve 2024. évi pályázati programja 
2024. évi pályázati 

támogatás (Ft) 

1. 
Iránytű Ifjúsági és 

Mentálhigiénés Alapítvány 
 Gyurmizó baba-mama kézműves program  380.000 Ft 

 

2. 
Kettőspont Kulturális és 
Művészeti Alapítvány 

3-8 éves gyerekeknek szóló gyermek 
előadás: "A nyúl és a róka" bemutatása a 

Dési Művelődési Házban. 
280.000 Ft 
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3. 
Kőrösi Csoma Sándor 

Alapítvány 
Halloween mulatság a lakótelepen, tök és 

narancsfaragó verseny. 

 
200.000 Ft 

 
 

4. Nem Adom Fel Alapítvány 
Szabadtéri közösségi és szemléletformáló 
rendezvény fogyatékossággal élő emberek 

közreműködésével 
450.000 Ft 

 
Összesen: 1.310.000 Ft 

 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 
gondoskodjon a kulturális tevékenységek támogatása a József Attila-lakótelepen és az Aszódi-lakótelepen 
támogatására meghirdetett pályázaton nyertes alapítvány képviselőivel kötendő megállapodások aláírásáról. 
Határidő: döntést követő 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(11 igen, 4 tartózkodás) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Sajó Ákos  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Gyurákovics Andrea Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 

 
 
17./ Javaslat a nyári táboroztatással összefüggő feladatok önként vállalt feladatként való biztosítására 

106/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester  

 
Reiner Roland: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 106/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
236/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
1./ a Dél-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott ferencvárosi iskolák nyári táboroztatásával összefüggő 
feladatokat Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata 2024. évben önként vállalt feladatként 
biztosítja. 
2./ a pedagógusok és táborvezetők személyi juttatásának pénzügyi fedezetét, a pedagógusok és táborvezetők 
étkeztetési, utazási és mosatási költségeit, valamint a nagycsaládos, rendszeres gyermekvédelmi támogatásban 
részesülő, tartósan beteg, menekült gyermekek étkezési és mosatási költségeinek összegét a 106/2024. sz. 
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előterjesztésben foglaltak szerint a tényleges igénybevételt követően biztosítja, egyben felkéri a polgármestert, 
hogy a szükséges pénzügyi fedezet a Ferencvárosi Intézményüzemeltetési Központ 2024. évi költségvetésébe 
történő beépítéséről gondoskodjon. 
Határidő: a költségvetés soron következő módosítása 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

 (15 igen, egyhangú) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Gyurákovics Andrea Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
 
18./ Javaslat Bernovits Vilma emlékmű állítására 

119/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina, polgármester  

 
Takács Máriusz: A Kulturális Oktatási Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság tegnapi ülésére eljöttek maguk az 
alkotók, prezentálták az emlékművet. Alapvetően a Bizottságnak nagyon tetszett a koncepció, támogatta, és ezt 
kéri a Képviselő-testülettől is. Egy értékes szakmai beszélgetés folyt az emlékművel kapcsolatban. Azonkívül, hogy 
gyakorlatilag mindenki a támogatását és tetszését fejezte ki, javasoltuk az alkotóknak, hogy gondolkodjanak abban, 
hogy ha ez a seb létrejön majd a támfalon, fontos lenne, hogy ezt ne egy hibából adódó nagy rozsdafoltnak tűnjön. 
Magáról a hídról, hajóról is érthető legyen, hogy az ott egy emlékmű, és valamilyen funkciót tölt be, nem valami 
kéretlen rozsdafolt. Értették az alkotók, mondták, hogy ezen ők is gondolkodnak, és ezt a részét átgondolják, 
megpróbálják ezt az igényt is kielégíteni.  
 
Kállay Gáborné: Javaslom, hogy hívjuk meg az alkotókat a következő képviselő-testületi ülésre. Itt vannak? Akkor 
szeretném kérni, hogy valahogy prezentálják, hogy fog kinézni. Szeretném, ha a Képviselő-testület úgy tudna 
dönteni, hogy tudja miről van szó.  
 
Döme Zsuzsanna: Jelen vannak az alkotók, ahogy jelen voltak tegnap is a Kulturális Oktatási Egyházügyi és 
Nemzetiségi Bizottság ülésén is, és prezentáltak. Akkor Kállay képviselő asszonynak nem voltak további kérdései. 
Azt javasolom, hogy a prezentálás megtekinthető a bizottsági ülésen, itt most nem biztos, hogy van erre szükség. 
Természetesen, ha vannak kérdések az alkotókhoz, arra nagyon szívesen válaszolnak.  
 
Kállay Gáborné: Mi a bizottsági ülésen láttunk egy prezentációt. és el tudjuk képzelni, hogy miről van szó, de a 
Képviselő-testület tagjai most úgy fognak dönteni, hogy fogalmuk sincs hogyan néz ki. Szeretném kérni az 
alkotókat, hogy mondják el, hogyan fog kinézni ez az emlékmű.  
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Döme Zsuzsanna: Ez az előterjesztésben szerepel, ezért is mondom, hogy aki a kulturális bizottságnak nem tagja, 
és az előterjesztésben foglaltakkal bármilyen kérdése van, az tegye fel. 
 
Mezey István: Akkor csak egyértelműsíteni szeretnénk, hogy a következő szavazás nem Bernovits Vilma 
személyének, illetve a neki állítandó emlékműnek szól. 
 
Árva Péter: A tegnapi vita alapján nem ez a tervpályázat fog megvalósulni, ennek lesz egy terveztetése, 
engedélyeztetése. Amikor eljutnak egy végleges tervig, akkor örömmel venném, ha a kulturális és a városfejlesztési 
bizottság kapna egy bemutatót. Ennyi kérésem lenne, nem érzem szükségét határozatba foglalni, csak kérem a 
Városvezetéstől. Amikről beszélgettünk, ez a terv biztosan nem így fog megvalósulni. Örömmel látjuk, ha 
megtekinthetjük a kivitelezés előtt. 
 
Gyurákovics Andrea: Érdekes, amit most Árva képviselő úr mondott, hogy ez biztos nem így fog megvalósulni. 
Visszakérdezek Alpolgármester Úrnál. Akkor most miről szavazunk?  
 
Reiner Roland: Ezen a ponton köszöntöm a tervezőket és mondjanak pár szót a tegnapi vita alapján, hogy milyen 
továbbtervezés lesz, ha meghozzuk a támogató döntést, akkor a tegnapi vitán elhangzottakat beépítve, milyen 
munka fog folytatódni.  
 
Hartvig Dániel: Köszönjük a lehetőséget. Az országos tervpályázaton meghirdetett Bernovits Vilma emlékhely 
pályázatának első helyezett pályaművének a tervezői vagyunk. Úgy gondolom, hogy megjelenés és megítélés 
szempontjából a pályázat véglegesnek tekinthető. Nyilván most elkezdődik egy tervezési folyamat, ami során 
bizonyos részletek pontosításra kerülnek. Az előterjesztésben, és akár a prezentációban található anyag szerintem 
egy olyan állapotot mutat, amit a tervezők és a szakmai zsűri alkalmasnak tart a Bernovits Vilma emlékmű 
megvalósítására.  
 
Kálna Dávid: A tegnap elhangzottak közül, amit érdemes kiemelni, hogy továbbtervezésen még alakulhat, az 
egyrészt az, amit Takács Máriusz képviselő úr is elmondott, hogy eleinte meg fog jelenni ez a rozsdafolt. A 
kivitelezés elkészültekor átadjuk az emlékművet, az nem ugyanaz lesz, ami az idő során, ahogy a rozsda el kezd 
folyni, meg fog jelenni. Kell egy kezdeti beavatkozás, és arról volt egy vita, hogy azt hogyan érdemes elkezdeni, 
hogyan lesz az, hogy ne egy hibának, hanem tervezett szándékos beavatkozásnak tűnjön.  
 
Gyurákovics Andrea: A 4. sz. melléklet nekünk elég homályos, de pont ez lett volna a kérdésem. Hallottuk, hogy 
a rozsda el kezd folyni a Duna felé. Ez környezetvédelmi szempontból rendben van? 
 
Hartvig Dániel: Ez a rozsda mennyiség nem több, mint ami bármely Duna menti műtárgyból származik. 
 
Reiner Roland: Több kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, szavazzunk a 119/2024. sz. előterjesztés 
határozati javaslatáról. 
 
237/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
1./ a Kulturális, Oktatási Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottsága KOEN 127/2023. (X.11.) számú határozattal kiírt 
pályázatot érvényesnek és eredményesnek nyilvánítja. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ vállalja a Bernovits Vilma emlékmű felállítását, fenntartását és felújítását. 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
3./ felkéri a polgármestert, hogy a Magyar Tudományos Akadémia adatok hitelességét igazoló, valamint a Fővárosi 
Csatornázási Művek Zrt. jóváhagyó véleményét követően a Fővárosi Közgyűlés döntése szerint nyújtsa be a 
szükséges dokumentumokat Budapest Főváros Önkormányzata felé, egyben kérje, hogy Budapest Főváros 
Önkormányzata egyoldalú címzett jognyilatkozatban igazolja valamennyi dokumentum együttes meglétét és 
tartalmuk helyességét. 
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Határidő: szakvélemények beérkezését követő 30 napon belül 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
4./ a pályázók részére alábbi díjakat és megvalósítási költséget állapítja meg, egyben felkéri a Polgármestert a 
szükséges megállapodások előkészítésére és megkötésére: 
 

Helyezés Pályázók Pályamű neve Díj Megvalósítás összege 

I. 
Kálna Dávid és Hartvig 

Dániel 
Stigma 1.000.000,- Ft 

15.163.800,- Ft, mely 
tartalmazza az első hellyel járó 
nettó 1.000.000,- Ft összegű 

díjazást 

II. 
Lieb Roland Ferenc és 

Rónaszéki Linda 
Szürke nővér 500.000,- Ft - 

III. - - - - 

 
Határidő: I. hely vonatkozásban: Budapest Főváros Önkormányzata egyoldalú címzett jognyilatkozatát követő 30 
napon belül 
 II. hely vonatkozásban: 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(11 igen, egyhangú) 
A szavazásban 11 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Gyurákovics Andrea Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Kállay Gáborné  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Mezey István  Távol 
Sajó Ákos  Távol 
Zombory Miklós  Távol 
 
 
19./ Javaslat a Ráday Utcai Színházi Találkozó 2024. évi támogatására 

120/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester  

 
Takács Máriusz: A Kulturális Oktatási Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság mindenképpen elfogadásra javasolja. 
 
Reiner Roland: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 120/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
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238/2024. (V.9.) sz. 
Határozat 

Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kulturális, Oktatási, 
Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság hatáskörét eseti jelleggel magához vonja, és úgy dönt, hogy  
1./ az önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.20.) önkormányzati rendelet 3421. számú 
„Kulturális koncepció” megnevezésű költségvetési előirányzat kapcsán hozott KOEN 31/2024. (III.20.) számú 
határozat 2. pontjában szereplő táblázatot az alábbira módosítja: 
 

"3421." számú "Kulturális koncepció" megnevezésű költségvetési előirányzat  
2024. évi felosztása 

Felhasználás módja 
Felhasználásra elkülönített összeg  
(Ft) 

Public art pályázat 10.000.000 

Óriásplakát pályázat 3.000.000 

Bernovits Vilma emlékmű 25.000.000 

Egyedi kérelmek támogatása 1.000.000 

Szakmai fórumok 1.000.000 

Ráday Utcai Színházi Találkozó 2024. évi 
támogatása 

5.000.000 

Tartalék 5.000.000 

Összesen: 50.000.000 

 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ az önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.20.) önkormányzati rendelet 3421. számú 
„Kulturális koncepció” megnevezésű költségvetési előirányzat terhére az ITT ÉS MOST TÁRSULAT Művészeti 
Alapítvány részére 5.000.000 Ft támogatást nyújt a Ráday Utcai Színházi Találkozó 2024. évi megrendezésének 
támogatása céljából és felkéri a polgármestert a támogatási szerződés megkötésére. 
Határidő: 2024. június 30. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(11 igen, 5 tartózkodás) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Gyurákovics Andrea Tartózkodott 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Sajó Ákos  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
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20./ Beszámoló a Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának "deák" Tanulmányi 
Ösztöndíj Közalapítványa 2023. évi tevékenységéről, valamint javaslat a 2024. évi támogatási szerződés 
megkötésére 

121/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester  

 
Torzsa Sándor: Az Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 
javasolta az anyagot. A Bizottság köszöni a "deák" Tanulmányi Ösztöndíj Közalapítvány munkáját. 
 
Reiner Roland: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 121/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
239/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  
1./ a Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának ’deák’ Tanulmányi Ösztöndíj Közalapítványa 
2023. évi tevékenységével összefüggésben elfogadja 121/2024. számú előterjesztés 1. számú melléklete szerinti 
Tartalmi beszámolót a Kuratórium 2023. évi munkájáról és a 11.962.360,- Ft támogatási összeg felhasználásáról. 
Határidő: 2024. május 9.  
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
2./ a Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának „deák” Tanulmányi Ösztöndíj Közalapítványa 
kérelme vonatkozásában az 537.640,- Ft támogatás visszafizetési kötelezettséget a Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzata vagyonáról, a vagyontárgyak feletti tulajdoni jogok gyakorlásáról, és a 
vagyongazdálkodás szabályairól szóló 21/2012. (VI.12.) önkormányzati rendelet 11. § (1) bekezdésének a) pontja 
alapján elengedi. 
Határidő: 2024. május 9.  
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
3./ jóváhagyja Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának ’deák’ Tanulmányi Ösztöndíj 
Közalapítványával a 2024. évre vonatkozó támogatási szerződés megkötését a 121/2024. számú előterjesztés 2. 
számú melléklete szerinti tartalommal, és felhatalmazza a polgármestert, hogy a szerződés-tervezetben a 
szerződés érdemét nem érintő változtatásokat szükség esetén megtegye és a támogatási szerződést aláírja.  
Határidő: döntést követő 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

 (15 igen, egyhangú) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Árva Péter  Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
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21./ Javaslat a Budapest IX. kerület Gyáli úti volt MÁV lakótelep közműhálózat rekonstrukciójára vonatkozó 
háromoldalú (Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata - Budapest Főváros 
Önkormányzata - MÁV Zrt.) együttműködési megállapodás megkötésére 

122/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Hidasi Gyula: A József Attila Városrészi Önkormányzat megtárgyalta és elfogadásra javasolja. Voltak felvetések, 
amiben részben egyetértettünk, részben nem, de az irányt jónak tartjuk, hogy valami történjen ezen a területen. 
 
Sajó Ákos: Csatlakoznék Hidasi képviselő úrhoz, mert hasonló véleményre jutottunk az ideiglenes bizottságban 
is. Alaposabban meg lett ez tárgyalva, de mi is inkább azt támogattuk, hogy induljon el. 
 
Gyurákovics Andrea: Mi történt azzal a márciusi bizottsági határozattal, amely szerint a Bizottság tagjainak, illetve 
a Képviselők részére az előzetes háromoldalú megállapodás tervezet, az együttműködési megállapodás tervezet 
kiküldésre kerüljön? Bizottsági határozat volt arról, hogy az egyeztetésekbe a bizottsági tagokat be kell vonni. Nem 
tudok róla, hogy ez megtörtént volna. Van a MÁV-tól visszajelzésünk? Van olyan írásbeli kötelezettségvállalás, 
hogy a költségek viselésének arányszámait mindenki elfogadta? Tudom, hogy a Főváros tárgyalt anélkül, hogy 
erről bármilyen előzetes egyeztetés történt volna a kerületi képviselőkkel vagy bárki mással. De miután nem tudunk 
arról, hol tartanak az egyeztetések, kitől van bármilyen írásbeli kötelezettségvállalás, így ez az előterjesztés semmi 
másra nem alkalmas jelen állapotában, mint egy kampányfogásra. 
 
Szilágyi Zsolt: Ez egy nagyon fontos dolog, hogy megoldódjon, de az előterjesztésben azt látom, hogy az 
Önkormányzat ad bele 5%-ot, de nem látom a minisztériumi ellenjegyzést Lázár Jánostól. Ez mikor fog 
megtörténni? Jó lett volna, ha úgy jön elénk az előterjesztés, hogy ez már megvan, mert az garancia lett volna, 
hogy tényleg megvalósul. Most jelen pillanatban arról döntünk, hogy valami elkezdődik, amihez mi adunk 5%-ot. 
Ez mikor fog megvalósulni? Az ott élő embereknek ez nagyon fontos. Szeretném tudni, hogy milyen tárgyalások 
voltak, és milyen garanciát adott rá a Miniszter Úr. 
 
Sajó Ákos: Hallomásból még nem adott végleges döntést a Miniszter Úr erről, nála pattog a labda, mert állítólag 
a MÁV továbbította már a véleményét. Arra várnak, hogy Miniszter Úr meghozza a döntést. Valami történik, és 
reméljük, hogy minél hamarabb. Megszavaztuk, hogy a Bizottság tagjai közül minden tárgyaláson ott lesz valaki, 
de ez eddig nem valósult meg. Úgy tudom, hogy most sem valósult meg, mert nem személyesen egyeztettek, 
hanem írásban. 
 
Baranyi Krisztina: Így van, akkor a FIDESZ frakción belül nincs információáramlás, mert ez a válasz, amit Sajó 
képviselő úr elmondott Gyurákovics képviselő asszony kérdésére. Ez a háromoldalú megállapodás az alapján a 
tárgyalás alapján született, amelyet Csárdi Antal parlamenti képviselő úr, én és Lázár János folytattunk pár hónapja. 
Azok a paraméterek, amik ott elhangoztak… Lehet mosolyogni a Miniszter Úr adott szaván, becsületén, 
meglátjuk… Tudja, hogy jutottam be hozzá? Ez valami problémát jelent Önnek? Mi a probléma? Hogy bejutottam 
a Miniszterhez egy olyan problémával, ami 40 éve probléma a lakótelepen? Ezt kifogásolja Képviselő Úr? Próbáljon 
meg Ön is bejutni, ezt tudom mondani. Tehát a Miniszter ott a helyszínen adott utasításokat a MÁV 
vezérigazgatójának, ennek a megállapodásnak az elkészítésére, az ebben való közreműködésre, azon instrukciók 
alapján készült ez a szerződéstervezet, amit szerintem Ön még elolvasni sem bírt eddig. Minden, amit a 
Minisztérium kívánt, és amiben vitás kérdés volt, azt a MÁV a Minisztérium instrukciói szerint kért ebbe a 
szerződésbe belevenni. A végleges verziót fogadta el a Főváros, fogadjuk el mi, és nagyon reméljük, hogy az adott 
szavának, és saját instrukcióinak megfelelően majd a Minisztérium is. Reméljük, hogy az Aszódi lakótelep 
közműproblémái, amelyeket már a rendszerváltáskor rendezni kellett volna… MÁV telep, bocsánat. MÁV-Aszódi, 
így szoktuk emlegetni. Önt is ritkán látjuk ott, Szilágyi képviselő úr! Ezek a közműproblémák, amik elmaradtak a 
rendszerváltáskor a tulajdonviszony rendezésekor, csak a házak, a lakások lettek magántulajdonba adva, a közmű 
átadás elmaradt, azóta rendezetlen - ha jól tudom a FIDESZ is küzdött ezzel jó pár évig -, és most ha mindenki 
elfogadja ennek a szerződésnek az aláírását, akkor a háromoldalú kötelezettségvállalás után, ez a probléma is 
végre megoldódik. 
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Gyurákovics Andrea: Még mindig nem kaptam választ arra a kérdésemre, hogy miért nem lettek bevonva a 
Bizottság tagjai bevonva, illetve a határozat alapján meg kellett volna küldeni a szerződéstervezetet a Bizottság 
tagjainak. Ez miért nem történt meg? 
 
Sajó Ákos: A Bizottságomban és a RÖNK ülésen is hangoztattam, hogy mivel ebben a tervezetben egy csomó 
kérdőjel van, én inkább azt mondanám, hogy szándéknyilatkozat, és ezt Hidasi képviselő úr is támogatta. 
 
Gyurákovics Andrea: Nem látok bejelentkezőt, továbbra is ezt kérdezem, hogy miért nem lett előzetesen 
megküldve. Miért most találkozunk ezzel az együttműködési megállapodás tervezettel, miután már a Fővárosba 
bekerült? Megint megkerülve a Ferencvárosi Képviselő-testületet. Miért mi vagyunk, akik legutoljára tudunk róla, 
és talán a legilletékesebbek vagyunk erről dönteni? Jelzem, a MÁV lakótelep közműhálózatról van szó, nem az 
Aszódiról. 
 
Reiner Roland: Több kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, szavazzunk a 122/2024. sz. előterjesztés 
határozati javaslatáról. 
 
240/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy hozzájárul a 
MÁV Magyar Államvasutak Zrt-vel és Budapest Főváros Önkormányzatával a MÁV-lakótelep szennyvízcsatorna, 
közvilágítás, és kommunális villamos energia hálózatainak teljes és végleges közműrendezésére vonatkozó 
háromoldalú együttműködési megállapodás megkötéséhez a mellékelt tervezet szerint, és felhatalmazza a 
Polgármestert, hogy szükség esetén a szerződéstervezetben a szerződés érdemét nem érintő változtatásokat – a 
szerződő partnerekkel egyeztetve – megtegye, és a végleges megállapodást aláírja. 
Határidő: 60 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(10 igen, 2 tartózkodás) 
A szavazásban 12 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Deutsch László  Tartózkodott 
Sajó Ákos  Tartózkodott 
Gyurákovics Andrea Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Kállay Gáborné  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
Mezey István  Távol 
Zombory Miklós  Távol 
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22./ Javaslat a Képviselő-testület 2024. II. félévi munkatervére 
123/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Takács Máriusz: Azon kívül, hogy a Kulturális Oktatási Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság támogatta, 
Alpolgármester Asszonytól hadd kérdezzem meg, mert tegnap a bizottsági ülésen Szilágyi irodavezető úr 
elmondta, hogy nem lesz rendkívüli ülés, mert nála nincsenek pályázatok, de a Kabinetnél vannak olyan 
pályázatok, ami miatt még lesz rendkívüli KOEN ülés. Mik ezek a pályázatok? Mikor várható? Szerintem plakát, 
irodalmi ösztöndíj, ezeknek a bírálata. Ilyesmi várható?  
 
Kállay Gáborné: A Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottság támogatta. 
 
Döme Zsuzsanna: A plakát, a Public Art és kiírt pályázatoknak augusztusi határideje van, azok szeptemberben 
tudnak bírálat alá esni. Nyáron ez nem jelent rendkívüli bizottsági ülést. 
 
Reiner Roland: Több kérdés, hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Kérem, szavazzunk a munkaterv elfogadásáról. 
 
241/2024. (V.9.) sz. 

Normatív határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének 

2024. év II. félévi munkatervéről 
 

2024. szeptember 12. 
 
1./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban) 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
Tárgyalja: valamennyi bizottság 
 
2./ Gubacsi-dűlő kerületi építési szabályzat megismételt egyeztetési szakaszában érkezett észrevételekre adott 
tervezői válaszok elfogadása 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
Tárgyalja: Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság 
 
3./ Javaslat „Ferencváros Bárány János-díja” adományozására 
Előterjesztő: Takács Máriusz, a KOEN elnöke 
Tárgyalja: Kulturális, Oktatási, Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottság 
 

2024. szeptember 12. 
 
Közmeghallgatás 

 
2024. október 

 
Alakuló ülés 

 
Mötv. 43. § (1) bekezdése alapján a Képviselő-testület az alakuló ülését a választás eredményének jogerőssé 

válását követő tizenöt napon belül tartja meg. 
 
1./ A Budapest Főváros IX. Kerületi Helyi Választási Bizottság beszámolója a 2024. évi önkormányzati választás 

tapasztalatairól 
 Előterjesztő: Helyi Választási Bizottság elnöke 
 
2./ Javaslat a szervezeti és működési szabályzatról szóló 28/2011. (X.11.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: polgármester 
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3./ A polgármester illetményének megállapítása 

Előterjesztő: polgármester 
 
4./ Alpolgármesterek választása, illetményük megállapítása 

Előterjesztő: polgármester 
 
5./ Bizottságok megalakítása, és tagjainak megválasztása 

Előterjesztő: polgármester 
 

 
2024. november 14. 

 
1./ Javaslat egyes önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok felügyelőbizottsági és igazgatósági tagjainak 
megválasztására 
Előterjesztő: polgármester 
 
2./ Gubacsi-dűlő kerületi építési szabályzat elfogadása 
Előterjesztő: polgármester 
Tárgyalja: bizottság 
 
3./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának Helyi Építési Szabályai Szabályozási Terveiben 
szereplő szabályozási vonalak jogszabályi kötelezettség révén szükséges felülvizsgálat partnerségi eljárásban 
beérkezett véleményekre adott tervezői válaszok elfogadása, valamint döntés a környezeti hatástanulmány 
szükségességéről 
Előterjesztő: polgármester 
Tárgyalja: bizottság 
 
4./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban) 
Előterjesztő: polgármester 
Tárgyalja: valamennyi bizottság 
 
 
5./ A helyi építmény- és telekadóról szóló 40/2011. (XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása (egyfodulóban) 
Előterjesztő: polgármester 
Tárgyalja: bizottság 
 
6./ Beszámoló a Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata fenntartásában működő köznevelési 
intézmények (Óvodák) 2023/2024. nevelési évben végzett szakmai munkájáról  
Előterjesztő: polgármester 
Tárgyalja: bizottság 
 
7./ Javaslat „Humanitas Ferencváros” díj adományozására 
Előterjesztő: bizottság elnöke 
Tárgyalja: bizottság 
 
8./ Javaslat „Ferencváros Díszpolgára” cím adományozására 
Előterjesztő: polgármester 
 
9./ Javaslat „Pro Urbe Ferencváros” díj adományozására 
Előterjesztő: bizottság elnöke 
Tárgyalja: bizottság 
 
 



52 
 

2024. november 14. 
 
Közmeghallgatás 

 
2024. december 5. 

 
1./ Javaslat a közszolgálati tisztviselők juttatásainak és a közszolgálati jogviszonyának egyes kérdéseiről szóló 
24/2012. (VI. 12.) önkormányzati rendelet módosítására (egyfordulóban) 
Előterjesztő: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 
 
2./ 2024. évi éves ellenőrzési terv 
Előterjesztő: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 
Tárgyalja: bizottság 
 
3./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának Helyi Építési Szabályai Szabályozási Terveiben 
szereplő szabályozási vonalak jogszabályi kötelezettség révén szükséges felülvizsgálatból eredő KÉSZ módosítás 
elfogadása 
Előterjesztő: polgármester 
Tárgyalja: bizottság 
 
4./ Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. I. félévi munkaterve 
Előterjesztő: polgármester 
Tárgyalja: valamennyi bizottság 
 
Valamennyi ülésen visszatérő napirendek 
 
1./ önkormányzati hatósági ügyek 
 
Határidő: 2024. május 9. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(15 igen, 1 nem) 
A szavazásban 16 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Sajó Ákos  Nem 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
Reiner Roland: Sajó Ákos jelezte, hogy rossz gombot nyomott, igennel szeretett volna szavazni. Zárt ülést 
rendelek el. 
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A 23. napirendi ponttal kapcsolatos hozzászólások és 242-244/2024. (V.9.) sz. határozatok a zárt ülésről 
készült jegyzőkönyvben találhatóak.  
 
23./ „Pro Sanitate Ferencváros” díj adományozása 

124/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Egészségügyi, Szociális, Sport, Ifjúsági és Civil Bizottság, Torzsa Sándor elnök 

 
A Képviselő-testület az előterjesztés tárgyalását az Mötv. 46.§ (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen folytatja 
le. Az ügy érdemében hozott határozat nyilvános. 
 
245/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 2024. évben a 
„Pro Sanitate Ferencváros” díjat dr. Jász Nándor József és Szécsényi Judit részére adományozza. 
Határidő: 2024. július 1. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(16 igen, egyhangú) 
A szavazásban 16 képviselő vett részt: 
 
Árva Péter  Igen 
Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Gyurákovics Andrea Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Kállay Gáborné  Igen 
Mezey István  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Sajó Ákos  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Zombory Miklós  Igen 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
 
24./ „Ferencváros Magyary Zoltán Díja” adományozása 

125/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 

 
A Képviselő-testület az előterjesztés tárgyalását az Mötv. 46.§ (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen folytatja 
le. Az ügy érdemében hozott határozat nyilvános. 
 
246/2024. (V.9.) sz. 

Határozat 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2024. évben 
a „Ferencváros Magyary Zoltán Díja”-t Király Bernadett és Kovács Károly részére adományozza. 
Határidő: 2024. július 1. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(10 igen, 1 nem, 4 tartózkodás) 
A szavazásban 15 képviselő vett részt: 
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Baranyi Krisztina  Igen 
Csóti Zsombor  Igen 
Deutsch László  Igen 
Hidasi Gyula  Igen 
Reiner Roland  Igen 
Szilágyi Zsolt  Igen 
Takács Krisztián  Igen 
Takács Máriusz  Igen 
Takács Zoltán  Igen 
Torzsa Sándor  Igen 
Sajó Ákos  Nem 
Gyurákovics Andrea Tartózkodott 
Kállay Gáborné  Tartózkodott 
Mezey István  Tartózkodott 
Zombory Miklós  Tartózkodott 
Árva Péter  Távol 
Jancsó Andrea  Távol 
Dr. Mátyás Ferenc Távol 
 
 
25./ Önkormányzati hatósági ügyek 

110/2024., 110/2-3/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
          Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző 

 
A 24-25. napirendi ponttal kapcsolatos hozzászólások és 247-260/2024. (V.9.) sz. határozatok a zárt ülésről 
készült jegyzőkönyvben találhatóak.  
 
Reiner Roland: Köszönöm a részvételt, az ülést 12.00 órakor bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

Baranyi Krisztina 
polgármester 

Baloghné dr. Nagy Edit 
címzetes főjegyző 

 
 
 
 
 
 
 
 
Dr. Molnár Andrea 
jegyzőkönyvvezető 
 

 


